
AK Parti Grup Başkanvekili ve Manisa Mil-
letvekili Bahadır Yenişehirlioğlu, Manisa'da

bir dizi program gerçekleştirdi. Yenişehirlioğlu,
ilk olarak Manisa Celal Bayar Üniversitesi
(MCBÜ) Hafsa Sultan Hastanesi'nde düzenle-
nen Merkezi Sterilizasyon Ünitesi ve Yeni Pa-
toloji Laboratuvarı açılış törenine katıldı.
Yenişehirlioğlu, daha sonra
Yunusemre Belediyesi'ni ziyaret etti.
Belediye Başkanı Mehmet Çerçi
ile görüşen Yenişehirlioğlu,
Yunusemre Millet Çarşısı Kon-
ferans Salonu’nda düzenlenen
Beyaz Usta ile Genç Çıraklar"
söyleşisinde gençlerle bu-
luştu. Yoğun katılımın olduğu
etkinlikte Yenişehirlioğlu, deneyim-
lerini paylaştı ve öğrencilere
tavsiyelerde bulundu. 

YENİŞEHİRLİOĞLU DENEYİMLERİNİ GENÇLERLE PAYLAŞTI

MANİSA Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Ali Fil-

izkan 10 Ocak Çalışan
Gazeteciler günü sebebiyle
açıklamalarda bulundu.
Gazetecilik sektöründe
çalışanların 10 Ocak 1961
tarihinde çıkarılan 212 sayılı basın yasası
ile kazanılan birçok hakkın 63 yıllık
süreçte, kullanılamaz noktasına geldiğini
belirten Manisa Gazeteciler Cemiyeti
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Filizkan;
“Çalışan arkadaşlarımızın her geçen gün
kaybettikleri haklar yanında yazılı basın
da  desteklenmemesi halinde yok olma ile
karşıya karşıyadır” dedi. 

HAKLAR KAYBOLUYOR... MESLEK ÖLÜYOR
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Manisa'nın yüksek kesimlerinde karla karışık yağmur, kar ve fırtına var

Manisa'da faaliyetleri durdurulmasına rağmen depolama yapmaya devam eden geri
dönüşüm tesisinde önceki gün çıkan yangın sonrası Manisa Valiliği tesisi mühürledi 

DEVLET TEHLiKEYE 
EL KOYDU!

Geçtiğimiz yıl haziran ayında çıkan ve 2 gün boyunca devam
eden yangın sonucu çevreye büyük zarar veren ve lisansı iptal
edilerek tahliye kararı verilen Manisa'daki geri dönüşüm
tesisinde önceki gün yeniden yangın çıkması üzerine Manisa
Valiliği devreye girdi. Adli ve idari soruşturmanın da başlatıldığı
tesisin mühürlendiği ve tesisin tasfiyesinin Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği İl Müdürlüğü tarafından yürütüleceği açıklandı.  

Gazetecilik karanlık bir tünele doğru gidiyor
Iyi, kötü her günü
birlikte paylaştık!

Başkan Ergün’den Çalışan
Gazeteciler Günü mesajı:

MANİSA Büyükşehir
Belediye Başkanı Cen-

giz Ergün, 10 Ocak
Çalışan Gazeteciler Günü
dolayısıyla yayınladığı
mesajda, şunlara yer
verdi: “Gazetecilik
mesleğinin ne denli zor ve meşakkatli
olduğunu en iyi bilenlerdenim. 2009
yılından bu yana Manisa Büyükşehir

Belediye Başkanlığı
görevimde ve daha
öncesinde de sürekli
basın mensubu arkadaş-
larımızla bir arada olduk.
İyi günleri, kötü günleri,
sevincimizi ve hüzünler-
imizi birlikte paylaştık.
Manisa’mızın gelişimi,
büyümesi ve değişiminin
ilk şahitleri gazeteciler
oluyor” dedi.

BiK Manisa Şube Müdürü
Cirit’ten 10 Ocak kutlaması

GAZETECİLİĞİN, toplumun haber
alma hakkını kullanmasında önemli bir

yere sahip olduğunu ifade eden Basın İlan
Kurumu Manisa Şube Müdürü İdris Cirit,
“Tarafsız ve objektif bir yaklaşımla haber-
leri halka aktarmakta, bu bağlamda kamu
vicdanının sesi olmaktadır” dedi.

AK Parti Milletvekili Bahadır Yenişehirlioğlu Manisa'da bir dizi program gerçekleştirdi   

Beyaz usta genç çıraklarla
bir araya geldi

Meral Akşener’den şehit 
ailesine taziye ziyareti! 

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkan
Adayı ve belli olan ilçelerin belediye başkan

adaylarını açıklamak üzere Manisa’ya gelen İYİ
Parti Genel Başkanı Meral Akşener ilk ziyaretini
24 Aralık 2023 tarihinde Kuzey Irak’ta şehit olan
Piyade Sözleşmeli Er Enis Budak’ın Yunusemre
ilçesindeki ailesinin evini ziyaret etti. Akşener
ziyaret sonrası şehidin babası İkram Budak ile
birlikte kısa bir açıklama yaptı.

Haydi Manisalılar! 
FIBA Europe Cup’ta ikinci turda
mücadelesine devam eden

Potanın Tarzanları, İspanya’nın
Zaragoza Basket takımını Manisa’da
ağırlayacak. 10 Ocak Çarşamba
günü (Yarın) saat 19.00’da oy-
nanacak olan mücadele deneyimli
Başantrenör Hakan Demir’in de
Manisa BBSK’nın başında ilk Avrupa
Kupası maçı olacak. 

Takımını yalnız bırakma

12’de

5’te

5’te
5’te

9’da
7’de

TEKELİ geri dönüşüm tesisinde 22
Haziran 2023 tarihinde çıkan yangın

sonrası idari para cezası uygulanmış,
tüm lisansları iptal edilerek, firmanın
faaliyet göstermesine son verilmişti. 30
Kasım 2023 tarihli tahliye emrine uy-
mayan tesiste yeniden atık depolan-
maya başlaması tepkilere neden olmuş
ve Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Müdürlüğü yeni bir denetim gerçek-
leştirerek, Tekeli geri dönüşüm tesisine
tahliye için 60 gün ek süre tanımıştı. 

GERİ DÖNÜŞÜM TESİSİNDE BEKLENEN OLDU

YENİ bir tehlikenin günden güne büyüdüğü
tesis hakkında yaptığımız haberlerden tam 3

gün sonra geçtiğimiz gün korkulan oldu ve geri
dönüşüm tesisinde bir yangın daha çıktı. Manisa
Valiliği, hakkında verilen kararları uygulamayan o
tesis için bu kez elini taşın altına koydu. Yangının
kontrol altına alınmasının ardından devreye giren
Manisa Valiliği geri dönüşüm tesi- sini mühür- 
leyerek çevrede ek güvenlik tedbirleri aldı. Tesi-
sin tahliyesini ise Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Müdürlüğü’nün yapacağını duyurdu.

DEVLET ELİYLE MÜHÜRLENDİ VE BOŞALTILACAK

3’te



Burhan AKDEMİR
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İyİ PARtİ Yunusemre Bele-
diye Başkan adayı Tufan Akan,

10 Ocak Gazeteciler Günü ve-
silesiyle basın mensuplarıyla bir

araya geldi. 10 Ocak Çalışan
Gazeteciler Günü dolayısıyla
Manisa’da görev yapan yerel
ve ulusal medya temsilcileriyle
bir araya gelen İYİ Parti Yunu-
semre Belediye Başkan adayı
Tufan Akan, tüm gazetecilerin
gününü kutladı. Sahada zor
şartlarda görev yapan gazete-
cilerin emeğinin karşılığını ala-
madığını belirten Başkan adayı
Akan, “Bizlere ihtiyaç duyduğu-
nuz her an destek için yanınız-
dayız” ifadelerini kullandı.

Program, hatıra fotoğrafı
çekimiyle son buldu.

İYİ Partili Akan gazetecilerle buluştu

MASKİ Genel Müdürlüğü,
hava sıcaklıklarının düşmesine
bağlı olarak yaşanabilecek
donma olaylarına karşı vatan-
daşları su sayaçlarını koruma-
ları yönünde uyardı. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, hava sıcaklıklarının düş-
mesine bağlı olarak su

sayaçlarının soğuktan korun-
ması yönünde uyarılarda bu-
lundu. Su ve Atıksu
Sözleşmesi’nin ilgili maddesi
uyarınca, abonelerin sayaçlarını
dış etkenlerden koruyarak zarar
görmesini önleyici tüm tedbir-
leri almakla yükümlü olduğu-
nun altını çizen MASKİ, sayacın
bulunduğu yerin soğuk hava

akımına karşı muhafaza edil-
mesi gerektiğini belirtti. Açıkta
kalan su borularının izocam,
bez ve yün parçası, talaş ya da
kılıfla kaplanmasını öneren yet-
kililer, sayacın bulunduğu yere
beton, ahşap veya demirden
bir koruma yapılmasının da sa-
yacın korunması açısından
fayda sağlayacağını söyledi.

“ALO 185 ÇÖZÜM
MERKEZİ’nİ ARAyın”

MASKİ Genel Müdürlüğü,
alınan her türlü önleme rağmen
sayaçlarda donma meydana
gelmesi durumunda yapılacak
müdahale konusunda da bilgi-
ler verdi. Donan sayaçların hiç-
bir şekilde ateş ve sıcak su ile
temas ettirilmemesi vurgulana-
rak, vananın kapatılıp su akışı-
nın kesilmesi gerektiği belirtildi.
Donma riskine karşı sayaçlar
ve açıkta kalan su borularının
cam yünü, kumaş, talaş, boru

kılıfı gibi malzemeler kullanıla-
rak, sayaç ekranı açıkta kala-
cak şekilde soğuktan

korunması gerektiği vurgulandı.
Bu gibi sorunlarla karşılaşan
abonelerin 185 numaralı

Çözüm Merkezi’ni arayarak ko-
nuyla ilgili yardım alabilecekleri
ifade edildi. Haber merkezi

MASKi’den uyarı: “Su sayaçlarınızı soğuktan koruyun”
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 231 35 75

RENKLİGİL ECZANESİ
0236 409 07 66

ÇETİN ECZANESİ

İNCİ ECZANESİ

0236 231 05 51

0236 231 84 34

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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GÜMÜŞSU ECZANESİ
1810 - Napolyon ile Josephine'in evlilikleri sona erdi.
1861 - Amerikan İç Savaşı: Florida, Birleşik Devletler'den ayrıldı.
1863 - Dünyanın ilk metrosu olan Londra metrosunun Metropolitan
adı verilen ilk hattı açıldı.
1900 - Dünya Şampiyonu Pehlivan Kara Ahmet, Paris'te "Şampiyon-
lar Şampiyonu" unvanını aldı.
1919 - Medine müdafaası sona erdi. Medine'deki Osmanlı Garni-
zonu silah bırakan son muharip kuvvet oldu. I. Dünya Savaşı fiilen
sona erdi.
1919 - Britanyalılar, Bağdat'ı işgal etti.
1920 - Ankara'da, Anadolu ve Rumeli Müdafaa-i Hukuk Cemiyeti
Heyet-i Temsiliyesi'nin yayın organı olarak, "Hâkimiyet-i Milliye"
gazetesinin yayımlanmaya başlaması.
.

GÜNÜN OLAYI

Manisa'da faaliyetleri durdurulmasına rağmen depolama yapmaya devam eden geri
dönüşüm tesisinde önceki gün çıkan yangın sonrası Manisa Valiliği tesisi mühürledi 

TEKELİ geri dönüşüm tesi-
sinde 22 Haziran 2023 tarihinde
çıkan yangın sonrası aynı hafta
Çevre Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı tarafından fir-
manın tüm lisanslarının iptal
edildiği, 2023 yılının temmuz ayı
başında da Muradiye OSB ta-
rafından firmanın kapatılan Mu-
radiye Belediyesinden alınmış
ruhsatının iptal edildiği öğre-
nildi. Çevre Şehircilik ve İklim
Değişikliği İl Müdürlüğü tarafın-
dan içerideki malzeme boşaltıl-
madan firmanın
mühürlenmesine izin verilme-
diği, firmanın içerideki malze-
meyi tamamen bertaraf etme

süresinin ise 30 Kasım’da dol-
duğu bildirildi. 30 Kasım tarihin-
den sonra firmaya yine Çevre
Şehircilik ve İl Müdürlüğü tara-

fından Ocak 2024'e kadar 60
günlük ek süre verildiği öğre-
nildi. Önceki gün tesiste yeni-
den yangın çıkması ile gözler
bir kez daha Tekeli geri dönü-
şüm tesisine çevrilirken, firma-
nın tüm tahliye kararlarına ve
ruhsat iptallerine rağmen tesis
içerisinde geri dönüşüm malze-
mesi depolamaya devam ettiği
görüldü. 

TESİSİN TASFİYESİNİ 
MÜDÜRLÜK 
GERÇEKLEŞTİRECEK 
Yangının kontrol altına alın-

masının ardından devreye giren
Manisa Valiliği geri dönüşüm
tesisini mühürleyerek çevrede

ek güvenlik tedbirleri aldı. Ma-
nisa Valiliği tarafından yazılı bir
açıklama yapılarak yangın son-
rası yapılan çalışmalar hakkında
şu bilgiler verildi:  "Muradiye
Mahallesi Eski Menemen Cad-
desi No: 31/4 adresinde yer
alan, Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı tarafından
Çevre İzin ve Lisansı iptal edi-
len Tekeli Geri Dönüşüm Demir
Çelik San. ve Tic. A.Ş. Yunu-
semre Şubesinde 08.01.2024
günü saat 14.00 sıralarında
meydana gelen yangına ilişkin
olarak; tesis valilik oluru ile mü-
hürlenmiştir. Tesis ve etrafında
Jandarma ekipleri tarafından
gerekli güvenlik önlemleri alın-
mıştır. Adli ve idari soruşturma
başlatılmıştır. Tasfiye süreci
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-

şikliği İl Müdürlüğü tarafından
yürütülecektir. Yangın ve sonra-
sında bölgede yapılan ölçüm-

lerde çevre ve insan sağlığını
olumsuz etkileyen bir durum ol-
madığı tespit edilmiştir."  İHA

Geçtiğimiz yıl haziran ayında çıkan ve 2 gün boyunca devam eden yangın
sonucu çevreye büyük zarar veren ve lisansı iptal edilerek tahliye kararı 
verilen Manisa'daki geri dönüşüm tesisinde önceki gün yeniden yangın 
çıkması üzerine Manisa Valiliği devreye girdi. Adli ve idari soruşturmanın
da başlatıldığı tesisin mühürlendiği ve tesisin tasfiyesinin Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü tarafından yürütüleceği açıklandı.  

Devlet tehlikeye el koydu!

Eşini ve bebeğini
odaya kilitledi...
Evi ateşe verdi!

MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-
sinde eşiyle tartışan şahıs, eşi
ve 9 aylık bebeğini odaya kilit-
leyerek evi ateşe verdi.  

Olay, Alaşehir ilçesi Şeyh-
sinan Mahallesi'nde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre,
Ü.D. ile eşi E.D. arasında tar-
tışma yaşandı. Tartışma sıra-
sında öfkelenen Ü.D., eşi E.D.
ve 9 aylık bebekleri A.D.'yi
odaya kilitleyerek evi ateşe
verdi. Evden yükselen duman-
ları gören çevredekiler, durumu
itfaiye ekiplerine haber verdi.
Olay yerine gelen ekipler yan-
gın merdiveniyle E.D. ve 9 aylık
bebeğinin kilitli kaldığı odaya
girdi. Anne ve bebeği itfaiye
ekipleri tarafından kurtarılırken,
baba Ü.D. ise dumandan etki-
lendi. Ü.D., olay yerine gelen

112 Acil Servis ekipleri tarafın-
dan hastaneye kaldırıldı. Yangın
itfaiye ekipleri tarafından sön-
dürülürken, olayla ilgili soruş-
turma başlatıldı.  İHA

Manisa'da aile hekimine saldırdığı 
öne sürülen şüpheli gözaltına alındı

MANİSA'NIN Şehzadeler il-
çesinde tartıştığı aile hekimine
saldırdığı öne sürülen şüpheli
gözaltına alındı.

Alınan bilgiye göre, Kuşlu-
bahçe Mahallesi'ndeki 6 No'lu
Aile Sağlığı Merkezine dün
sabah saatlerinde gelen O.K,
merkezdeki yoğunluğa tepki
göstererek ayrıldı.

Akşam saatlerine yeniden
merkeze gelen O.K, bu kez aile
hekimi Ahmet Aygün ile tartıştı.

Kavgaya dönüşen tartış-
mada masadaki bilgisayar ek-
ranını üzerine fırlatan şüpheliye
Aygün, biber gazıyla müdahale
etti.

Sağlık çalışanlarının ihbarı
üzerine olay yerine gelen polis

ekibi, O.K'yi gözal-
tına aldı.

Madde bağımlısı
olduğu öne sürülen
şüphelinin emniyet-
teki işleminin sür-
düğü öğrenildi.

Öte yandan Ma-
nisa İl Sağlık Mü-
dürü Erol Karaca,
saldırıyı kınadı.  AA
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MASKİ Genel Müdürlüğü,
ilimizde etkili olan sağanak
yağış ile birlikte il ve ilçelerde
meydana gelebilecek olumsuz-
luklara karşı müdahalelerini
sürdürüyor. Özellikle yağmur-
suyu ızgaralarının temizliklerine
özen gösteren ekipler, dökülen
yapraklar dolayısıyla meydana
gelen su birikintilerini gidermek
amacıyla yağmursuyu ızgara
temizlik çalışmalarına devam
ediyor.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, yağışlı havalarda vatan-
daşların herhangi bir
olumsuzluk yaşamaması
adına yoğun mesai harcıyor.
Hafta sonundan itibaren etkili
olan sağanak yağış ile birlikte
Kanalizasyon Dairesi Başkan-
lığı ekipleri, merkez ilçeler
başta olmak üzere il genelinde
yağmur suyu ızgaraları ve böl-
gesel su birikintilerine anında
müdahale ediyor. Çalışma
kapsamında ızgaralar içeri-

sinde birikme olmaması ama-
cıyla kontrol ve temizlikleri ya-
pıldı. Bölgesel su birikintileri
vatandaşların herhangi bir
olumsuzluk yaşamaması
adına hızlı bir şekilde tahliye
ediliyor. 

MAKOM ekipleri ile Büyük-
şehir Belediyesi bünyesindeki
ekipler yağış boyunca 24 saat
teyakkuzda olacak. MASKİ
Genel Müdürlüğü, vatandaş-
ları yağmursuyu ızgaralarına
çöp atılmaması konusunda da
uyardı. Haber merkezi

MASKi ekipleri yağış mesaisine MASKi ekipleri yağış mesaisine 
devam ediyordevam ediyor

MAnİSA Büyükşehir Bele-
diyesi Muhtarlık İşleri Dairesi
Başkanlığı yetkilileri, yapılan
çalışmaları yerinde incelemek

ve geleceğe yönelik yapılması
planlanan hizmetlerle ilgili isti-
şarede bulunmak için Gördes
ilçesine bağlı Güneşli Mahalle-

si’ni ve Ulgar Mahallesi’ni ziya-
ret etti.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Muhtarlık İşleri Dairesi

Başkanlığı ekipleri Gördes ilçe-
sine bağlı mahallelerde devam
eden alt yapı ve üst yapı çalış-
malarını yerinde incelemek için
Güneşli ve Ulgar Mahallesi’ni
ziyaret etti. Yetkililer inceleme-
lerini mahalle muhtarları Erdal
Terim ve Zeki Gökçe berabe-
rinde gerçekleştirdi. Mahalleye
kazandırılmış hizmetler ve ma-
halle halkının ihtiyaçları doğrul-
tusunda yetkililer ve muhtarlar
ileriye yönelik yeni çalışmalar
konusunda fikir alışverişi yaptı.
Muhtarlık İşleri Dairesi Başkan-
lığı ekipleri tarafından mahalle
muhtarlarına hediyeleri takdim
edildi.

“cengİz BAşKAn’dAn 
AllAH rAzı olSun”

Ekipler tarafından muhtar-
lara Başkan Cengiz Ergün’ün
selamlarının iletilmesinin aka-

binde Güneşli Mahalle Muhtarı
Erdal Terim yaptığı açıklamada,
“Cengiz Başkan’ımızdan Allah
razı olsun, mahallemizin 40 yıl-
lık altyapı sorununa çözüm ge-
tirdi. Sadece Güneşli Mahallesi
olarak değil Manisa’nın bütün
ilçe ve mahallerinde yaptığı hiz-
metleri görüyoruz, takip ediyo-

ruz ve kendisine başarılar dili-
yoruz. İnşallah, kendisini 31
Mart seçimlerinden sonra tek-
rardan Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı olarak
göreceğiz” diyerek Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’e teşekkürlerini
ifade etti. Haber merkezi

Gördesli muhtarlardan Başkan Ergün’e teşekkür

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Turgutlu ilçesine bağlı Temrek
Mahallesine daha verimli, sağ-
lıklı ve kesintisiz içme suyu
ulaştırmak için sondaj çalış-
ması yaptı. Mahalle muhtarı Ali
Erdoğan, “Mahallemize daha

verimli içme suyu ulaşması
amacıyla sondaj çalışması ya-
pıldı. Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanımız Sayın Cengiz
Ergün ve MASKİ Genel Müdür-
lüğüne teşekkür ederim” dedi.

Manisa Su ve Kanalizas-

yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, iklim değişikliği ve
buna bağlı olarak yaşanan ku-
raklık nedeniyle yeraltı su kay-
naklarının hızla azalmasına
rağmen il genelinde vatandaş-
lara daha sağlıklı ve kesintisiz
içme suyu temini konusundaki
çalışmalarına hız kesmeden
devam ediyor. 

Bu kapsamda İçme Suyu
Dairesi Başkanlığı tarafından
Turgutlu ilçesine bağlı Temrek
Mahallesine yeni bir içme
suyu kaynağı kazandırmak ve
daha verimli, daha sağlıklı ve
kesintisiz içme suyu temin
etmek için başlanan sondaj
çalışmaları geçtiğimiz gün-
lerde tamamlandı. Sondajdan
alınan numune teste gönde-
rildi ve olumlu sonuçlanması
durumunda hat bağlantıları
yapılarak mahallenin kullanı-

mına sunulacak.
“HAnelere dAHA

verİMlİ İçMe Suyu 
ulAşAcAK”

Mahalle Muhtarı Ali Erdo-
ğan, “Mahallemize daha ve-

rimli içme suyu ulaşması ama-
cıyla sondaj çalışması yapıldı.
İnşallah hanelerimize daha
sağlıklı ve kesintisiz içme suyu
ulaşacak.Başta Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın

Cengiz Ergün olmak üzere
MASKİ Genel Müdürlüğüne
teşekkür ederim. Yakın za-
manda da bağlantısı olursa
çok memnun oluruz” dedi.
Haber merkezi

Temrek muhtarından sondaj teşekkürüTemrek muhtarından sondaj teşekkürü

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Alaşehir ilçesine bağlı Kozluca
Mahallesinde meydana gelen
O.G arızasına kısa sürede mü-
dahale ederek mahalleyi
susuz bırakmadı.

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, 17 ilçede yürüt-
tüğü çalışmalar tüm hızıyla
devam ediyor. Bu kapsamda
Elektrik Makine ve Malzeme
İkmal Dairesi Başkanlığı, Ala-
şehir ilçesine bağlı Kozluca
Mahallesinde O.G arızası
veren yüksek gerilim hattına
kısa sürede müdahalede bulu-
nuldu. 

Mahalleye içme suyu temin

eden sondaj kuyusuna elektrik
veren hat tamir edilerek ma-
halleli susuz bırakılmadı. Yürü-
tülen yerinde müdahaleler ile
ilgili konuşan Elektrik Makine
ve Malzeme İkmal Dairesi
Başkanı Kemal Anaç, “Mani-
salılara kesintisiz ve sağlıklı
içme suyu temin edebilmek
adına gece gündüz çalışmala-
rımızı sürdürüyoruz. Bu doğ-
rultuda içme suyu tesisleri ve
depolarına enerji temin eden
trafolarımızda da arızalara
anında müdahale ederek ma-
hallelerimizi susuz bırakma-
mak adına çalışmalarımızı
sürdürüyoruz” dedi. 

Haber merkezi

MASKi’den orta gerilim arızalarına hızlı müdahale



10 Ocak 2024 Çarşamba
GÜNCEL 5

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Filizkan 10
Ocak Çalışan Gazeteciler günü
sebebiyle açıklamalarda bu-
lundu. 

Gazetecilik sektöründe çalı-
şanların 10 Ocak 1961 tari-
hinde çıkarılan 212
sayılı basın yasası ile
kazanılan birçok
hakkın 63 yıllık sü-
reçte, kullanıla-
maz noktasına
geldiğini belirten
Manisa Gazeteci-
ler Cemiyeti Yöne-
tim Kurulu Başkanı
Ali Filizkan; “Çalışan ar-
kadaşlarımızın her geçen
gün kaybettikleri haklar ya-
nında. Gazetelerdeki baskı ma-
liyetleri artan döviz kuru
sonucu kağıt, boya, kalıp ve
asgari ücretin artması ile sek-
törde istihdamda daralmalara
ve iş güvenliğine neden olaca-
ğına, yazılı basının desteklen
memesi halinde yok olma ile
karşıya karşıyadır.” dedi. 

Filizkan yazılı basına alter-
natif olarak yasa ile resmiyet
kazanan internet gazeteciliğin-
deki çalışan eleman, haber ve
okuyucu sayısı rakamlarında
özellikle büyük ve küçük şehir-
lerle ilçeler bazında istenilen
düzeydeki rakamlarda esneklik
sağlanamaması nedeniyle in-
ternet gazeteciliğinin Basın ilan
Kurumu’nun denetimindeki in-
ternet gazeteciliğine geçilme
sayısında istenilen düzeye ula-
şamadığını, Manisa’da 19 va-
sıflı, 4 vasıfsız 23 gazeteden
sadece 6’sının internete geçti-
ğini belirtti. 

Gazetecilik sektörünün her
geçen yıl karanlık bir tünele

doğru gideceğini söyleyen Fi-
lizkan; “Salgın döneminin baş-
ladığı 2019 yılından bu yana
2020, 2021, 2022 ve 2023 yılla-
rında Türkiye genelinde yerel
gazeteler, televizyon ve radyo-
larda maliyetler ve azalan gelir
kaynakları nedeniyle de Gazete

baskılarını son verme duru-
muna gelmesi, artan

uydu frekans ücret-
leri, RTÜK ve BİK
cezaları ile ka-
rarma durumuna
gelen televizyon-
lar ve susma
noktasındaki rad-

yolar sektör deki
sıkıntının açık gös-

tergesidir. 1961 yılında
basın kartı ile kazanılan

haklarımızda bugün elimizde
kalan çalışma hayatında 3 yıllık
yıpranmadır. Basın kartı ile ka-
mudan yararlanılan birçok hak
kaybolmuş durumdadır. Geçti-
ğimiz hafta basın kartı taşıyan
meslektaşlarımıza gri pasaport
yerine meslekte 15 yılını doldu-
ranlara yeşil özel pasaport ve-
rilmesi ile ilgili kanun taslağı biz
gazeteciler için elbette sevinç
vericidir. Ancak bizim isteğimiz
15 yıllık sürenin TBMM’sinde
10 yıla düşürülmesi. Hatta
basın kartı sahiplerine beş yıl-
dan sonra yeşil pasaport hak
ettirilmesini bekliyoruz. Aslında
birçok yerde indirim sağlayan
kartımızın bu haklarını bugün
kaybetmiş olmasına rağmen
son alınan kararla basın kartla-
rının resmi ve özel kurumlarda
geçerli kimlik kartı sayılması
önemli bir gelişmedir.” ifadele-
rini kullandı.

Basın kartı komisyonunun
yılda en az 3 kez toplanmasını
istediklerini belirten Filizkan,
“Basın kartını almaya hak eden

arkadaşlarımızın bekleme süre-
sinin uzaması yanında kart
baskılarının gecikmesiyle mes-
lekte yıpranma sürelerinde ka-
yıplar yaşamalarına neden
olmakta. Bu aksaklıkların dü-
zeltilmesi basın çalışanları
adına önemli bir gelişme ola-
caktır. Manisa Gazeteciler Ce-
miyeti yönetimi olarak 10
Ocak’ı her yıl olduğu gibi bu yıl
da bayram değil ‘Hak kazanma
ve dayanışma günü’ olarak
kutlayacağız.

MEsLEK Yasası 
ÇıKaRıLMaLı

Demokrasinin 4. gücü ola-
rak adlandırılan sektörün deği-
şime ve yenilenmeye ihtiyacı
olduğunu ifade eden Filizkan,
sözlerini şöyle sürdürdü:
“Bunun çözümü meslek le ilgili
yeni yasal düzenlemelerin ya-
pılmasından geçmektedir. Yet-
kili kurullardan 1961 yılında
elde edilen hakların tüm ulusal
ve yerel gazetelerde samimi-
yetle uygulanması. Yıllarca dile
getirdiğimiz Gazetecilik Meslek
yasasının hayata geçirilmesidir.
Darbe dönemlerinde çıkarılan
Türk ceza kanununda ve bazı
kanun yönetmeliklerindeki yer
alan basın özgürlüğünü kısıtla-

yıcı maddelerin günümüz ko-
şulları göz önüne alınarak de-
ğiştirilmesi. Yazılan yazıdan
ötürü tutuklanıp bir iki ay sonra
hakimlerce tahliye kararı verilen
yasadaki belirsizliklerin ortadan
kaldırılması, yazılı basın, Radyo
Televizyonlar ve internet mec-
rasını bir bütün olarak ele alan
Düzenleme-Denetleme-Des-
tekleme ayaklarını içeren bir
sistemin uygulanmaması diğer
bir sorundur”

Basın ÖZGÜRLÜĞÜ 
OLMaZsa OLMaZıMıZ

“Meslektaşlarımız, meslek
onurlarını korumak adına mü-

cadele etse de, yasal boşluk-
tan yararlanan çıkarcıların sek-
törde boy göstermesine engel
olamamaktadır. Bu nedenle
basın sektöründe öncelikli ola-
rak gazetecilik adına mesleki
düzenleme yasası yapılmalıdır
diyoruz. Unutulmamalıdır ki;
basın özgürlüğü ve ifade özgür-
lüğü, demokratik yaşamın ol-
mazsa olmazıdır. Özgür basın,
demokrasinin yaşamasını ve
gelişmesini sağlayan kurumla-
rın başında gelmektedir. Halkın
aynası ve sesi olma görevini
üstlenen özgür basın, düşünce
özgürlüğümüzün en etkili aracı-
dır. Çağdaş, demokratik top-
lumlarda halkın haber alma
hakkı basın ve ifade özgürlü-
ğüyle mümkündür. Bu nedenle
ülke olarak basının sorunlarını
elbirliği ile çözümlemeliyiz. Ya-
şanan tüm bu sorunlara,
TBMM’de ‘Basın Kanunu ile
bazı kanunlarda değişiklik ya-
pılması’, sorunların zaman ge-
çirilmeden hem ayrı ayrı, hem
de bir bütün halinde ele alına-
rak. Zaman geçirilmeden
meslek örgütlerinden görüş
alınarak gazetecilik mesleğini
tanımlayan yasanın çıkarılarak

her fotoğraf makinesi olanın,
cep telefonunu iyi kullananla-
rın gazeteci olmaları ülkede 70
milyon telefon kullanan vatan-
daşın gazeteci olmaları önlen-
melidir. Yasanın olmaması
basında bilgi kirliliğini artır-
maktadır. Ege Gazeteciler Fe-
derasyonun üyesi olan Manisa
Gazeteciler Cemiyeti yönetimi
Türkiye Gazeteciler Konfede-
rasyonumuzun çağrısını bu yıl
da yenileyerek diyoruz ki; si-
yasetçilerden, hukukçulardan,
bürokratlardan, akademisyen-
lerden, sendikalardan, medya
kuruluşlarından ve basın mes-
lek örgütlerinden temsilcilerin
bir araya gelmesi, Türkiye Ga-
zeteciler Konfederasyonumuz
tarafından hazırlanan Basın
Meslek Yasasının ele alınarak
bu yasanın gerekli düzenle-
melerle Türkiye'ye kazandırıl-
masıdır. Cumhuriyetimizin 2.
yüzyılına girdiğimiz 63. yılını
kutlayacağımız 10 Ocak, hak
kazanma, dayanışma günü-
nün meslektaşlarımız, Gazete
ve internet sahipleri için gele-
cek yıllarda daha verimli ve
hayırlı olmasını temenni ediyo-
ruz”

Manisa Gazeteciler Cemiyeti 10 Ocak Çalışan Gazeteciler günü mesajı yayınladı. Filizkan, mesleğin içinde bulunduğu zorluklara değindi

Filizkan’dan 10 Ocak mesajı... Sorunlara değindi

Manisa Valisi Enver Ünlü,
10 Ocak çalışan Gazeteciler
Günü ile ilgili mesaj yayınladı.
İletişimin en güçlü kanalların-
dan olan basının, toplumun
gerçekleri öğrenmesi ve dü-
şüncelerini duyurmasının etkili
bir aracığı olduğunu söyleyen
Vali Ünlü, açıklamasında şu ifa-

delere yer verdi:
“Kamuoyunu bil-

gilendirmek adına,
tarafsız, objektif,
özel hayata ve
kişilik haklarına
saygılı olarak
önemli bir mes-
leği icra eden ga-
zetecilerimiz, çok
zor bir görevi yerine

getirmektedirler.
Bilginin her

geçen gün katla-
narak çoğaldığı
ve teknolojinin
takip edilmesi
zor bir hızda ge-
liştiği günümüz

dünyasında, basın
hayati bir önem ta-

şımaktadır. Görsel ve

yazılı medyanın yanında sosyal
medya olarak nitelenen anlık
haberleşme ve bilgi paylaşım
ağlarının etkinliğinin günden
güne arttığı günümüzde, gaze-
tecilerimizin üzerine düşen so-
rumluluk her zamankinden
daha fazladır. 

Halkın haber alma hakkını
sağlayan ve toplumun genel
talep ve görüşlerini kamuoyuna

yansıtma görevini üstlenen
basın mensuplarımız milletin
duygularına tercüman olup, bu
çabalarıyla her zaman takdiri
hak etmektedir.

İlimizde yaşanan gelişmeler
hakkında toplumu bilgilendiren,
ilimizin kültürel, sosyal ve eko-
nomik gelişiminde ve tanıtı-
mında etkin bir rol üstlenen
basın mensuplarımız, bundan

sonra da görevlerini aynı duyar-
lılıkla devam ettirerek, ülkemizle
birlikte şehrimizin de kalkınma-
sına ve tanıtımına katkı sağla-
maya devam edecektir.

Bu vesileyle, çalışmalarında
gösterdikleri özveri ve kararlılık-
tan dolayı tüm basın emekçile-
rine teşekkürlerimi iletiyor; 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Gü-
nünü kutluyorum.”

Vali Ünlü’den 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü mesajı

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün, 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü
dolayısıyla mesaj yayınlayarak,
tüm basın mensuplarının gü-
nünü kutladı, çalışmalarında
başarılar diledi.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün, 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü
dolayısıyla yayınladığı mesajda,

şunlara yer verdi: “Gazetecilik
mesleğinin ne denli zor ve me-
şakkatli olduğunu en iyi bilen-
lerdenim. 2009 yılından bu
yana Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığı görevimde ve
daha öncesinde de sürekli
basın mensubu arkadaşları-
mızla bir arada olduk. İyi gün-
leri, kötü günleri, sevincimizi ve
hüzünlerimizi birlikte paylaştık.

Manisa’mızın gelişimi, büyü-
mesi ve değişiminin ilk şahitleri
gazeteciler oluyor. Şehrimize
yapmış olduğumuz hizmetleri-
mizin hem yerel hem bölgesel
hem de ulusal çapta tanıtılması
konusunda üstlendikleri rol, ol-
dukça önemli. Bu bağlamda
şehrimizin tanıtımı noktasında
verdikleri değerli katkılar nede-
niyle tüm basın emekçilerine

şahsım ve hemşehrilerim adına
teşekkürlerimi sunuyorum. Bu
duygularla gece gündüz deme-
den, halkımızın haber alma
hakkı için özveriyle görev
yapan tüm basın mensupları-
mızın 10 Ocak Çalışan Gazete-
ciler Günü'nü kutluyor, meslek
hayatlarında mutlu ve başarı
dolu yıllar geçirmelerini diliyo-
rum.” Haber merkezi

Başkan Ergün’den Çalışan Gazeteciler Günü mesajı:
İyi, kötü her günü birlikte paylaştık

Basın İlan Kurumu Ma-
nisa Şube Müdürü İdris Cirit,

10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü nedeniyle kutlama me-

sajı yayınladı. 
Gazeteciliğin, toplumun

haber alma hakkını kullanma-
sında önemli bir yere sahip ol-
duğunu ifade eden Basın İlan
Kurumu Manisa Şube Müdürü
İdris Cirit, “Tarafsız ve objektif
bir yaklaşımla haberleri halka
aktarmakta, bu bağlamda
kamu vicdanının sesi olmakta-
dır. 

Basın çalışanlarının hakla-
rını düzenleyen ve yasal gü-
venceler içeren “212 Sayılı
Kanun”un Resmi Gazete”de
yayınlanarak yürürlüğe girdiği
10 Ocak 1961 tarihi de Gaze-
tecilik mesleği açısından
önemli bir gündür.” ifadeleriyle
10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü’nü kutladı. 

Basın İlan Kurumu’nun
Türk basınının gelişmesi, güç-

lenmesi ve dijitalleşme ile bir-
likte değişen şart ve koşullara
uyum sağlanması için dün ol-
duğu gibi bugünde katkılarını
artırarak sürdürdüğünü belir-
ten Cirit, “Basın ahlak esasla-
rından, demokrasiden ve ifade
özgürlüğünden taviz verme-
den doğru ve objektif bilgiyi
kamuoyuna ulaştıran yayınlara
desteğimiz her zaman devam
edecektir.  

Türk basınının geleceği
açısından hayati öneme sahip
olan dijital dönüşüm süreci
2023 yılında gerçekleştirilerek,
internet haber sitelerine de
resmi ilan/reklam desteği ve-
rilmesi sağlanmıştır. 

Manisa basınımızın da en
büyük destekçisi olarak siz-
lerle birlikte beraber yol yürü-
mekten mutluluk duymaktayız.

Görevlerini eksiksiz ve tarafsız
bir şekilde yerine getiren, ka-
lemini doğruluk, tarafsızlık ve
gerçek bilgiye aracılık etmek-
ten yana kullanan tüm basın
camiasının “10 Ocak Çalışan
Gazeteciler Günü”nü kutlarım.
Bu vesile ile görev alanımız
olan Manisa merkez ve İlçele-

rinde yıllarca gazetecilik yap-
mış ve bugün hayatta olma-
yan tüm gazeteci
büyüklerimize Allah”tan rah-
met, görevi başında olan arka-
daşlarımıza aileleri ile birlikte
sıhhat ve mutluluklar diliyo-
rum.” ifadeleriyle açıklamasına
son verdi. Haber Merkezi

İLAN
YUNUSEMRE İLÇE SEÇİM 

KURULU BAŞKANLIĞINDAN 
31 Mart 2024 Pazar günü yapılacak olan Mahalli İdareler

Seçimi nedeniyle ;
Seçmen bilgilerini içeren muhtarlık bölgesi askı listeleri

04 Ocak 2024 -17 Ocak 2024 tarihlerinde ilçemiz tüm ma-
halle muhtarlıklarında askıya çıkarılmıştır. 

Askı süresince ilgili vatandaşların kayıtlarını kontrol
etmek için muhtarlıklara başvurmaları ilanen duyurulur. 

BiK Manisa Şube Müdürü Cirit’ten 10 Ocak kutlaması
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MASKİ Genel Müdürlüğü,
bugüne kadar il genelinde ye-
terli ve kesintisiz içme suyu te-
mini için 679 adet sondaj
kuyusunda çalışmalarını ta-
mamladı. 2023 yılı sonu itiba-
rıyla çıkılan yeni ihale
kapsamında 36 adet yeni kuyu
daha açılıyor. Kuraklık tehdi-
dine rağmen 715 adet sondaja
ulaşacak olan MASKİ, hanelere
yeterli içme suyu temin etmeye
devam ediyor. Manisa Büyük-

şehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün de, “Sadece yeni son-
dajlara bugüne kadar 154 mil-
yon TL yatırım yaptık. Ancak,
yeraltı su kaynakları alarm veri-
yor. Suyumuz sonsuz değil!
Bunun bilincinde bir tüketim
alışkanlığına kavuşmamız gere-
kiyor” dedi.  

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde vatandaşa
yeterli su temin etmek için dur-

maksızın çalışıyor. Tüm dün-
yada etkisini gösteren kuraklık
tehdidine karşı çalışmalarına
devam eden MASKİ, yeni su
kaynakları için yeni sondaj ku-
yuları açıyor. Bu kapsamda,
İçme Suyu Dairesi Başkanlığı
bünyesinde 679 adet sondajda
çalışmalar tamamlandı. Yıl bit-
meden yeni bir sondaj ihalesine
daha çıkan MASKİ, 36 adet
sondaj kuyusu daha açıyor.
Yeni ihale birlikte sadece
MASKİ bünyesinde açılan son-
daj sayısı 715’e ulaşacak.

GürdüK BArAjI, 
MANİSA tArİHİ İçİN 

Bİr İlK olAcAK
Akhisar’da inşa edilen Gür-

dük Barajı’ndan içme suyu
sağlanmasını içeren protokol
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün ile DSİ
İzmir 2. Bölge Müdürlüğü ara-
sında 2023 yılının Eylül ayında
imza altına alındı. Gürdük Ba-
rajı, Manisa’nın ilk içme suyu
barajı olacak. Baraj faaliyete
alındığında Akhisar’ın nere-
deyse tamamının içme suyu
buradan karşılanacak. 

UzUN vAdelİ 
plANlArlA yeNİ

HAvzAlAr 
olUştUrUlUyor

Her ay yeni sıcaklık rekor-
larının kırıldığı dünyada su
kaynaklarının da azalmaya
başladığını ifade ederek açık-
lamalarına başlayan Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, “Su kaynakları-
mız her yıl ciddi oranda azalı-
yor. Bu duruma önlem olması
için kurulduğumuz günden bu

yana 679 adet sondaj kuyusu
açtık. 36 adet daha sondaj ku-
yusu açıyoruz. Yeni sondaj-
larla birlikte bu rakam 715’e
ulaşacak. Yaptığımız uzun va-
deli planlamalar doğrultu-
sunda yeni havzalar
oluşturarak bugüne kadar bir-
çok önemli çalışma yaptık.
Sadece yeni sondajlara bu-
güne kadar 154 milyon TL ya-
tırım yaptık. Ancak, yeraltı su
kaynakları alarm veriyor. Su-
yumuz sonsuz değil! Bunun

bilincinde bir tüketim alışkanlı-
ğına kavuşmamız gerekiyor.
2023 yılında belki de Manisa
tarihinin en önemli işi olan
Gürdük Barajının protokolünü
imza altına aldık. Gürdük Ba-
rajı ile Akhisar ilçemizin içme
suyu ihtiyacının neredeyse ta-
mamına yakınının gelecek 50
yıllık içme suyu ihtiyacını kar-
şılayacağız. Yaptığımız çalış-
malar Manisa’mıza,
hemşehrilerimize hayırlı olsun”
dedi. Haber merkezi

Mevsim normallerinin
üzerinde seyreden hava
sıcaklıkları Manisa'da bir
ceviz ağacının yeniden
meyve vermesine neden
oldu Üzerinde tek bir yap-
rak bile kalmayan ceviz
ağacının meyve verdiğini
gören yaşlı çiftçiler ise
böyle bir durumla ilk kez
karşılaştıklarını söyledi 

MEVSİM normallerinin
üzerinde seyreden hava
sıcaklıkları Manisa'nın Ala-
şehir ilçesinde bir ceviz
ağacının yeniden meyve
vermesine neden oldu.
Üzerinde tek bir yaprak

bile kalmayan ceviz ağacı-
nın meyve verdiğini gören
yaşlı çiftçiler ise böyle bir
durumla ilk kez karşılaştık-
larını söyledi. 

Hava sıcaklıklarının
mevsim normallerinin üze-
rinde seyretmesi Mani-
sa'nın Alaşehir ilçesinde
yapraklarını döken ceviz
ağacı ikinci kez meyve
verdi. Görenleri hayrete
düşüren olay Alaşehir'in
Hacıaliler Mahallesi’nde
yaşandı. Yapraklarını ta-
mamen döken ceviz ağa-
cını budamaya giden
çiftçiler onlarca cevizi

ağaç dallarında görünce
hayrete düştüler. Ağaçların
sahibi ve komşuları ceviz-
leri toplayıp kırarak yedi.
Cevizlerin olgunlaşmış ol-
masına da şaşıran çiftçiler
hayatlarında ilk kez böyle
bir olaya tanıklık ettiklerini
söyledi. 

Alaşehir Hacıaliler
Mahallesi’nde oturan Hay-
riye Peker (61), evlerinin
bahçesinde bulunan ceviz
ağacını budamak için git-
tiklerinde ağacın meyve
verdiğini gördüklerini söy-
ledi. Peker, "Yaprak açtı-
ğını biliyorduk ama

meyvesi olduğunu bilmi-
yorduk. Ağacın yaprakları-
nın arasına baktığımızda
ceviz verdiğini gördük, şa-
şırdık kaldık. Cevizlerden
birkaç tane kırdık, baktık
ki normal ceviz. O zaman
budamayı bıraktık. Ceviz-
lerin olgunlaşmasını bekle-
dik, kabukları çatlayarak,
olgunlaştılar hasat ettik.
Kırıp bakıyoruz, içleri de
normal ceviz meyvesinin
aynısı. Bu yıl ikinci hasadı

yaptık. Yaşım 61, bu ya-
şıma kadar böyle bir şey
görmedim. Havalar sıcak
gitti. Ona bağlıyoruz. Bağ-
larda da aynısı oldu. Her
şey öyle. Evin önündeki
çiçekler bile açıyor. Hiç kış
yaşamadık" dedi. 

Peker ailesinin kom-
şuları olan Ömer Yaşar ise
şunları söyledi: "Komşu-
nun ceviz ağacını bende
ilk defa gördüm. Halbuki
ceviz çoktan toplanmış ol-

ması lazım. Havanın sıcak
gitmesinden dolayı tekrar
ceviz vermiş. Cevizleri da-
lında gördük. 71 yaşımda-

yım böyle bir şeye hiç
şahit olmadık, ilk defa gö-
rüyorum. Hava şartların-
dan kaynaklanıyor".  İHA

2000 yılına girerken yeni bin yıl kutlamaları yap-
mış, üzerinde çok konuşmuş, kehanetleri birbirimize
kah gülerek, kah ‘Acaba’ diyerek hikaye anlatır gibi
anlatmış, 2000 yılının rakam büyüklüğüne fazlaca ta-
kılmıştık, sanki sonraki yıllar gelmeyecekmişcesine.
Kimbilir neler yaşayıp, neler göreceğiz’ diye heyecan-
lanmıştık. Görmediğimiz, yaşamadığımız kalmadı
neredeyse, pandemi süreci, ekonomik kriz, doğal
afetler, savaşlar vs. 

Yılları kâh çok hızlı kâh çok yavaş yaşayarak
2024 yılına geldik, her geçen yılın muhasebesini ya-
parak.

Her yıl bir öncekinden daha güzel olsun umutla-
rıyla, hatırlamak istemediklerimizin hepsini geride bı-
rakarak. Zamanı durdurmak mümkün değil, daha
dün gibi gelen 2000 yılının üzerinden tam 23 yıl
geçti, 2024'in günlerini yaşamaya başladık. Bu geçen
yıllarda belki çok sevdiklerinizi yitirdiniz. Belki maddi
olarak çok sıkıntılar çektiniz. Belki evliliğiniz bitti.
Belki sağlığınız bozuldu. Belki işinizden oldunuz.
Ama olumsuz hangi duygularla uğurlarsak uğurlaya-
lım, geçmişi geçmişte bırakarak yeni bir geleceğe
adım attık. 

Her son yeni bir başlangıç, her yeni yıl yeni umut
dediğimiz yıllar da çok oldu ama, son yıllarda hiçbir
şeyden umut edemez olduk. Ne kadar çabalarsak
çabalayalım, bazı şeylerin önüne kesinlikle geçilmi-
yor. Yaşayacak ve artçılarını bir şekilde tolere etmeye
alışacağız, alışmak zorundayız. Burada önemli olan,
vermemiz gereken mücadeleyi sonuna kadar verebi-
liyor muyuz? Pes etmeden, çaba sarfediyor muyuz?
Emekle artıya çevrilebilecek, üstesinden gelinmeye-
cek sorun yok aslında. Çözümü mümkün olmayan
bazı durumlar var ki, işte orada insanın eli kolu bağ-
lanıyor. Bu durumda yapılacak olan, inancımızı kay-
betmeden, güzel şeylerin de gelip bizi bulacağına
inanmak gerekiyor. Sabır denen güç işte tam da bu-
rada devreye giriyor.

Biliyorum söylemek kolay, uygulamak zor ama,
bence negatif düşünceleri dile getirmemek en güzeli.
Tabii ki her olay karşısında Pollyanna olmayalım, ge-
rekli tepkiyi verelim. Yeri geldiğinde avaz avaz, yeri
geldiğinde sessiz sessiz. Şu bir gerçek ki, daha önce
laf olsun diye söylediğimiz 'Önce sağlık' diyelim. Son-
rasında gönlümüze ferahlık sağlayarak gelecek ha-
yatın cebimizi de dolduracağına inanalım. 

2023 yılı da dahil tüm geçmiş yıllara yaşattıkla-
rıyla beraber uğurola, 2024 yılına nefes alacağımız
günlere dileğiyle merhaba.

ZERRİN AĞAR

RengAhenk

YAPRAK YAPRAK KOPUYOR
TAKVİMDEN GÜNLER

ZAYİ İLANI
39196439554 TC nolu Mesir Vergi
Dairesi mükellefiyim. RG 11080433 seri
numaralı Vera Delta yazar kasa ruh-
satımız 31.12.2023 tarihinde kaybolmuş-
tur. Hükümsüzdür.

Gizem KARA

Ocak ayında ceviz hasadı Ocak ayında ceviz hasadı 

MANİSA'NIN Sarıgöl
ilçesinin Emcelli Mahalle-
sindeki tarım işçileri bir
yandan bağ budama iş-
lemi yaparken bir yandan

da budanan bağlarda
kalan ve bağcılar arasında
"çoban üzümü" olarak bi-
linen üzüm salkımlarını
ocak ayında dalından ko-

pararak yemenin keyfini
yaşıyor.   

Sarıgöl ilçesinin Em-
celli Mahallesi Muhtarı
Sezai Küçükozkan'ın
üzüm bağlarını buda-
maya başlayan tarım işçi-
lerinden Erdoğan Tosun,
"Ocak ayındayız bağları
budamaya başladık.
Zaman zaman budama
yaparken budakların ara-
sında kalarak ocak ayına
kadar durabilen tek
küçük salkım üzüm bulu-
yoruz ve arkadaşlarla bir-
likte yiyoruz. Bu
mevsimde dalından üzüm

yemek çok lezzetli oluyor.
Biz bu üzüm salkımlarına
çoban üzümü adını veri-
riz" dedi. Sarıgöl ve çev-
resinde üzüm hasadı

bittikten sonra sararan
yapraklar arasında oluşan
küçük üzüm salkımlarına
neferge veya çoban
üzümü adı veriliyor. İHA

Bir yandan budak yapıyorlar
bir yandan üzüm yiyorlar   

Bir yandan budak yapıyorlar
bir yandan üzüm yiyorlar   

MANİSA'NIN
Sarıgöl ilçe-
sinde zeytin
üreticileri
hasat
sonrası
zeytinlik
alanla-
rında ilaç-
lama
çalışmalarına
başladı.   

Sarıgöl ilçe-
sine bağlı

Afşar Ma-
halle-
sinde
zeytinlik
alanı
bulunan

Mustafa
Akciğer,

zeytin ha-
sadı sonrasında

zeytin ağaçlarının tarım
ilaçlarıyla ilaç uygulama-
sına başladı. 

Geçen yıl aşırı sıcak-
lar ve Akdeniz sineği ne-
deniyle zeytinde verim
düşüşü yaşadıklarını ifade
eden zeytin üreticisi Mus-
tafa Akciğer, "Bu yıl zey-
tinlerimize gözümüz gibi
bakacağız. Gerçi gerekli
ilaçlaması yapılıyordu ama

bu yıl hasat sonunda ilgili-
lere danışarak gerekli ilaç-

ları aralıksız atacağım."
dedi.  İHA

Sarıgöl'de hasadı biten zeytin 
bahçelerinde ilaçlama başladı   
Sarıgöl'de hasadı biten zeytin 
bahçelerinde ilaçlama başladı   

Kesintisiz içme suyu için 715 sondaj kuyusu açıldı
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Cansu MERİÇ

PArtİSİNİN Manisa İl Baş-
kanlığında açıklamalarda bulu-
nan İYİ Parti Genel Başkanı
Meral Akşener, “Bu yerel se-
çimler ayrı tek başımıza, hür ve
müstakil girme kararı verdik. Bu
yerel seçimlerde epeyce bir
haksızlığa, hakarete, iftiraya
uğradık uğramaya da devam
ediyoruz. Ama geldiğim nokta
şu iyi ki bu kararı almışız, iyi ki
de hür ve müstakil olarak bu
seçime giriyoruz. Türkiye’ye
farklı bir rekabet anlayışını, he-
yecanını yeniden getirttik.”

dedi.  İYİ Parti Genel Başkanı
Meral Akşener Manisa temas-
ları kapsamında partisinin Ma-
nisa İl Başkanlığını ziyaret etti.
Parti binasında basın açıkla-
ması düzenleyen Akşener, yerel
seçimlere yönelik aldıkları tek
girme kararının arkasında ol-
duklarını ve iyi ki de bu kararı
aldıklarının altını çizdi. 

“ İYİ Kİ DE HÜr 
VE MÜStAKİL OLArAK

BU SEÇİME GİrİYOrUZ” 
Manisa’da ziyaretlerini de-

ğerlendirdikten sonra yerel se-

çimlere ilişkin açıklamalarda
bulunan Akşener, “Bu yerel se-
çimler ayrı tek başımıza, hür ve
müstakil girme kararı verdik.
Sonra ortaya tuhaf bir iş çıktı.
Biz simbiyotik bir ilişkiyi hep
reddettik, et tırnak ilişkisini hep
reddettik. Bu et tırnak ilişkisi
sürecekse burada bizim otur-
mamıza gerek yok, herkes
gider arzu ettiği siyasi parti
bünyesinde çalışır, bize ne
gerek var? Bizim bir iddiamız
var, bu iddiayı hayata geçirebil-
mek için de en önemli fırsat
yerel seçimler. Bu yerel seçim-
lerde epeyce bir haksızlığa, ha-
karete, iftiraya uğradık
uğramaya da devam ediyoruz.
Ama geldiğim nokta şu iyi ki bu
kararı almışız, iyi ki de hür ve
müstakil olarak bu seçime giri-
yoruz. Türkiye’yi farklı bir reka-
bet anlayışını, heyecanını
yeniden getirttik.” dedi. 

“BEN VE 
ArKADAŞLArIM
BAŞLArIMIZI BU 

ÜLKENİN YOLUNA 
KOYDUK” 

“İddia ediyorum ki biz bu

seçimden ülkemize proje üze-
rinden ve size daha iyi hizmet
ederiz dili üzerinden rekabetin
nasıl olduğunu göstereceğiz.”
diyen Akşener açıklamasını
şöyle tamamladı: “Ben arka-
daşlarıma ve televizyonda
bana soru soran gazetecilere
bir şey söyledim. Dediler ki
‘Hür ve müstakil gidiyorsunuz
başarılı olursanız elbette hepi-
nizin...Diyelim ki başarısız
olundu siz ne yapacaksınız'
dedi, ben de ‘Bedelini ödeye-
ceğim’ dedim. Şimdi o bugün
geldi dünden beri başka bir

iddia haline dönmüş. Ben size
şunu söyleyeyim, hani var ya,
‘Baş koymuşum Türkiye’nin
yoluna...’ Ben ve arkadaşlarım
başlarımızı bu ülkenin yoluna
koyduk. Allah’a da milletimize
de güveniyoruz. Herkesin şa-
şıracağı bir sonuçla karşı kar-
şıya kalacağız. Ondan sonra
bu yerel seçim sonuçlarının
sonrasının 2028’e ne kadar
olumlu yansıdığını göreceğiz.
Bizi gagalayan, bize iftira
eden, operasyon çekmeye ça-
lışanlar da görecek. İlginç olan
şu; biz birbirinden nefret eden

insanları bir araya getirdik. İs-
teyince oluyormuş. Biz insan-
ları yan yana getirebilen bir
konumdayız. İnşallah Ma-
nisa’da da kazanacağız, Mani-
sa’da da iyi belediyeciliğin
nasıl olacağını gösterecekler
ve biz de 2028’de bu ülkenin
cumhurbaşkanını işaret etme
hakkına ve yetkisine sahip
olacağız inşallah.” 

Akşener İYİ Parti İl Binasını
ziyaretinin ardından Şehzade-
ler İlçe Binasının açılışını ger-
çekleştirdikten sonra aday
tanıtım toplantısına geçti. İHA

Meral Akşener’den Manisa’da
yerel seçim mesajı!
Meral Akşener’den Manisa’da
yerel seçim mesajı!

İYİ PArtİ Genel Başkanı
Meral Akşener 24 Aralık 2023
tarihinde Kuzey Irak’ta şehit
olan Piyade Sözleşmeli Er Enis
Budak’ın Manisa’nın Yunu-
semre ilçesindeki ailesinin evini
ziyaret ederek taziyelerini iletti. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkan Adayı ve belli olan
ilçelerin belediye başkan aday-
larını açıklamak üzere Mani-
sa’ya gelen İYİ Parti Genel
Başkanı Meral Akşener ilk ziya-
retini 24 Aralık 2023 tarihinde
Kuzey Irak’ta şehit olan Piyade
Sözleşmeli Er Enis Budak’ın
Yunusemre ilçesindeki ailesinin
evini ziyaret etti. Ziyaret sonrası
şehidin babası İkram Budak ile

birlikte kısa bir açıklama yapan
Akşener, “22 yaşında gencecik

bir vatan evladımız, vatan uğ-
runa, bizlerin uğruna, bizlerin re-

fahı için, düzeni için şehit oldu.
Ailesinin, babasının metaneti,
vatan sağ olsun demesi kardeş-
lerinin, ablalarının metaneti he-
pimizin onlara karşı sonsuz bir
manevi borcumuz olduğunu
hissettirdi. Bir yanıyla bu meta-
net insanı hayata karşı cesaret-
lendiriyor, bir yanıyla da evlat
acısı öyle bir acıdır ki her gün
sayarsınız bir gün daha kaldı bir
gün daha kaldı diye. Burada
olmak benim için onur, arkadaş-
larım için bir onur, şeref. Dedi-
ğim gibi insanın acıları
tazeleniyor. Birbirimize teselli
olduk. Abimizin acısının Eyüp
sabrıyla geçmesini diliyorum.
Allah sabır nasip etsin.”  İHA

İYİ Parti Genel Başkanı Akşener şehit ailesini ziyaret etti 

CHP Manisa Milletvekili
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu ha-
zine borçları ve tüketici kredi
borçları gibi ekonomik konular
hakkında eleştirel bir açıklama
yaptı.

2023 yılında hem devletin
hem de vatandaşın borcunun
arttığına dikkat çeken CHP
Manisa Milletvekili Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu hazinenin

borcunun yüzde
97’sinin AK Parti dö-
nemlerinde ger-
çekleştiğini
söyledi.

Bakırlıoğlu
yaptığı açıkla-
mada; Hazinenin
borçları bir yılda
4 trilyon liradan,
6,5 trilyon liraya
yükseldi. Bunun 6,3
trilyonu yani yüzde 97’si

AKP dönemlerinde
geçekleşti. Türkiye

brüt dış borç
stoku; 482,6 mil-
yar dolara
ulaştı. Vatanda-
şın bankalara
olan borçları;
1,1 trilyon lira

artarak 2.7 trilyon
liraya ulaştı. Tüke-

tici kredileri borcu
421 milyar lira artarak 1

trilyon 557 milyara, kredi kartı
borçları ise 661 milyar lira ar-
tışla 1 trilyon 114 milyar liraya
ulaştı. 

Çiftçilerin borcu 568 milyar
liraya çıktı. Tabi borç miktarı
arttıkça icra takibe düşenlerin
sayısı da oldukça artmıştır.
Bankalara olan borçları nede-
niyle 2,3 milyon kişi takibe
düşmüştür. 2023 yılın ocak-
kasım döneminde 780 bin 650
kişi bankalara olan bireysel

kredi borcunu, 767 bin 663
kişi ise kredi kartı borcunu
ödeyemediği için tarafından
icra takibine alındı. Sadece
2023 yılında icra dairelerine
gelen dosya sayısı rekor üs-
tüne rekor kırarak 13 milyonu
geçmişti ifadelerine yer verdi.

CHP’li Bakırlıoğlu sözlerini
şöyle sürdürdü:  “2024 yılı
borçların azalacağı değil, ak-
sine artacağı bir yıl olacak.
Çünkü borçlanma tek adan

rejiminin en önemli ekonomi
politikası haline geldi. Ek büt-
çelerler, yetki kanunları ile
Cumhurbaşkanına ek borç-
lanma yetkisi verildi. 

Devlet borcun faizini bile
ödemek için borç almak zo-
runda. Fakat bu işin böyle git-
meyeceğini herkes görüyor.
Borcu borçla kapatarak kim
düzlüğe çıkmış ki. Hem devlet
hem de vatandaş borç batağı-
nın içinde.”

Hazinenin borcunun yüzde 97’si AK Parti döneminde

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Toplantı Salonunda yapı-
lan toplantıya Vali Enver
Ünlü’nün yanı sıra İl Jandarma
Komutanı Tuğgeneral Zafer
Tombul, Vali Yardımcıları Mus-
tafa Yıldız ve Aydın Memük, İl
Emniyet Müdürü Fahri Aktaş,
kaymakamlar ve ilgililer katıldı.   

Toplantıda; seçimlerle ilgili
mevzuat ve genel esaslar,
seçim öncesi sırası ve sonra-

sında alınacak güvenlik tedbir-
leri, miting alanları ve güzer-
gâhlar, 298 sayılı yasaya göre
bu konuların iş ve işlemlerinin
takip ve denetlemekle görevli
kurumlar, seçim propagandala-
rında uyulması gereken yasal
sorumluluklar ve seçim günü
yasakları ile ilgili konular görü-
şüldü. 

Vali Enver Ünlü, seçimlerin
Manisa’da huzur ve güven içe-

risinde yapılması için her türlü
güvenlik tedbirinin alındığını ve
çalışmaların hassasiyetle yürü-
tüleceğini ifade ederek tüm ku-
rumların iş birliği içinde
çalışması gerektiğini belirtti. 

Toplantı, ilgili kurumların
yetki alanları içerisinde seçim
öncesi ve sonrasında alacakları
tedbir ve çalışmalarının payla-
şılması, karşılıklı istişarelerin
yapılması ile sona erdi.  İHA

Seçim güvenliği için toplandılar   Seçim güvenliği için toplandılar   

MANİSA Barosu
tarafından dü-
zenlenecek
olan etkin-
liklere ka-
tılmak
üzere Ma-
nisa'ya
gelen Tür-
kiye Barolar
Birliği Başkanı
Erinç Sağkan, Manisa Barosu

Başkanı Av. Ümit Rona ve
beraberindeki heyet

ile birlikte Vali
Enver Ünlü’ye
ziyarette bu-
lundu.   

Vali Enver
Ünlü, Türkiye

Barolar Birliği
Başkanı Erinç

Sağkan ve beraberin-
deki heyet ile Valilik maka-

mında bir süre sohbet etti. Zi-
yaretten duyduğu memnuniyeti
ifade eden Vali Enver Ünlü, Tür-
kiye Barolar Birliği Başkanı
Erinç Sağkan ve beraberindeki
heyete ziyaretleri sebebiyle te-
şekkür ederek Manisa’ya özgü
ürünler hediye etti. Türkiye Ba-
rolar Birliği Başkanı Erinç Sağ-
kan, misafirperverliği
dolayısıyla Vali Enver Ünlü’ye
teşekkürlerini iletti.  İHA

Vali Ünlü TBB Başkanı Sağkan'ı ağırladı   Vali Ünlü TBB Başkanı Sağkan'ı ağırladı   



32,7921

29,9364

1.958,45

PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI

ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK

MUAMELE YOKTUR
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

10 Ocak 2024 ÇarşambaSayı: 5670

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye’nin temiz enerji durumu konuşuldu
TÜRKİYE'NİN 2050'de

enerji üretiminin yüzde 91'inin
temiz enerji kaynaklarından
sağlanabilmesi hedeflenirken,
başta iklim krizi ve temiz enerji
kaynakları gibi başlıklarda
üyelerini bilgilendirerek gün-
celleyen Ege Genç İş İnsanları
Derneği (EGİAD), “Türkiye’nin
Mevcut Temiz Enerji Durumu
ve Geleceği” başlıklı seminer
ile Enerji Sanayicileri ve İşa-
damları Derneği'nin (ENSİA)
Yönetim Kurulu Başkanı Alper
Kalaycı’yı ağırladı.

Türkiye'nin Karbonsuz-
laşma yolundaki çalışmalarını
ve iklim krizine yönelik alın-
ması gereken önlemleri her fır-
satta masaya yatırarak iş
dünyası için yol haritası çizme
hedefiyle hareket eden
EGİAD, dernek merkezinde
düzenlediği etkinlik ile Tür-
kiye’nin Mevcut Temiz Enerji
Durumu’nu değerlendirdi.

EGİAD Başkan Vekili Kaan
Özhelvacı’nın açılış konuşma-
sını gerçekleştirdiği etkinlikte,
yenilenebilir ve temiz kaynak-
larına dayalı bir enerji siste-
miyle 2053'te net sıfır emisyon
hedefine ulaşmanın mümkün
olduğu belirtilerek, Yenilenebi-

lir enerjide dünya sıralama-
sında basamakları tırmanan
Türkiye'nin temiz enerji harita-
sında İzmir’in güneş ve rüzgâr
gücüyle önemli bir yer edine-
bileceği vurgulandı.

Enerji sektöründeki deği-
şimler, küresel iklim sorunları
ve sürdürülebilirlik hedefleri-
nin, herkesi temiz enerji çö-
zümlerine yönlendirdiğini
hatırlatan Özhelvacı, “Hiç kuş-
kusuz, Türkiye, enerji sektö-
ründe önemli bir potansiyele
sahip. Özellikle temiz enerji
kaynaklarının tümüne sahip
olan ülkemizde, rüzgâr, güneş,
hidroelektrik gibi yenilenebilir
enerji kaynaklarının kullanımı-
nın arttığını görmekteyiz.
Ancak, bu alanda daha fazla
yatırım ve yenilik gerekiyor.
Teknolojik gelişmelerle birlikte,
enerji verimliliği ve temiz enerji
üretimi konusunda önemli
adımlar atılabilir. Sürdürülebilir
bir geleceğe ulaşmak için
temiz enerji kaynaklarına yö-
nelmemiz şart. Temiz enerji
hem kaynakların verimli kulla-
nımı hem çevresel sürdürüle-
bilirlik hem de enerji güvenliği
açısından kritik bir öneme
sahip. Bildiğiniz gibi EGİAD

olarak sürdürülebilirlik ana
başlığında pek çok konuyu ele
alıyoruz. Yeşil dönüşüm, hid-
rojen, karbon gözüyle enerji
yönetimleri gibi konularda dü-
zenlediğimiz seminerle iş dün-
yasında farkındalık
oluşturmaya devam ediyoruz.
Bugün de burada yenilenebilir
olan ve enerjiye dönüştürülür-
ken çevreye zarar vermeyen
temiz enerji kavramını ele ala-
cağız” dedi.

Doğada tükenmeksizin var
olan bu enerji kaynaklarının,
fosil yakıtlara çevreci bir alter-
natif sunarak karbon emis-
yonu meydana getirmeden
enerji ürettiğini hatırlatan Öz-
helvacı, “Günümüzde gelişen
teknolojiler ile bu kaynakların
farklı kullanımları ile alternatif
üretimleri de mümkün oluyor.
Örneğin ülkemizde ve dün-
yada giderek artan güneş
enerjisi tarlaları görürken diğer
taraftan birçok ülkede artık su
yüzeylerinde güneş panelleri
kullanılarak üretilen floating
solar (yüzen güneş enerjisi)
projeleri hayata geçiyor. Su
üzerinde yüzen güneş panel-
leri, daha fazla elektrik üretir-
ken aynı zamanda buharlaşma

kayıplarını azaltmak için suyu
da gölgelendiriyorlar. Ayrıca
deniz üstü rüzgâr enerji sant-
ralleri de başka bir alternatif
olarak karşımıza çıkıyor. Diğer
taraftan birçok ülkede yeşil
hidrojen üretimine yönelik pro-
jeler geliştiriliyor. Güneş veya
rüzgâr enerjisi kullanılarak
suyun elektrolizi ile elde edilen
"yeşil hidrojen," enerji depo-
lama ve temiz enerji taşıma
konularında çözüm sunma
potansiyeli taşıyor. Özetle, ge-
lişen teknolojiler pek çok en-
tegre sistemi de beraberinde
getiriyor. Bize doğanın sun-
duğu bu kaynakları doğru de-
ğerlendirmek için doğru
stratejiler belirlemek ve bu
stratejilerle yatırım yapmak
hem ülkemizin kalkınmasını
doğrudan etkileyecek hem de
gelecek nesiller için sürdürüle-
bilir bir çevrede yaşam ve üre-
tim fırsatı verecektir. Hep
birlikte, daha temiz, daha sür-
dürülebilir bir enerji gelece-
ğine doğru ilerlemek için
elbirliğiyle çalışacağımıza olan
inancımı ifade etmek isterim”
dedi.

Türkiye’yi yenilenebilir
enerji ve enerji verimliliği ala-

nında teknoloji ve proje üreten
uluslararası bir merkeze dön-
üştürmek amacı ve vizyonu ile
hareket eden; temiz enerji ala-
nında ülkemizin en kapsamlı
kümelenme adresi olarak faa-
liyetlerini sürdüren Enerji Sa-
nayicileri ve İşadamları
Derneği'nin (ENSİA) Yönetim
Kurulu Başkanı Alper Kalaycı
ise temiz enerji, Türkiye’nin bu
alandaki potansiyeli ve gele-
ceği konusunda değerli bilgi-
ler sundu. Ülkemizin bu
alandaki üstünlüklerini ve yatı-
rım potansiyelinin altını çizen
Kalaycı, “Türkiye dünyada
temiz enerji kaynaklarının tü-

müne ve en yüksek seviyede
sahip olan ülke, bazı ülkelerin
güneşi var ama rüzgârı yok.
Rüzgâr olan ülkelerde jeoter-
mal enerji yok. Bizde bu kay-
nakların hepsi var ve en
yüksek potansiyel seviyesinde
var. İçinde bulunduğumuz
hafta Enerji Verimliliği Haftası
ve herkesin söylediği gibi en
ucuz enerji kullanmadığımız
enerji. Biz enerji verimlilik ko-
nusunda bile o farkındalığı
daha tam oluşturamadık. Tür-
kiye hala enerji tüketimini arttı-
ran bir ülke yani kişi başı
enerji tüketimi artarak devam
ediyor” diye konuştu. İHA

Emekli maaşları asgari ücretle denk olmalı

HAK Emekliler Derneği’nin
(HAK EMEK-DER) Yönetim
Kurulu Başkanı ve Özçelik-İş
Sendikası Genel Başkan Yar-
dımcısı Bayram Altun, hükü-
mete, emekli maaşlarıyla ilgili
olarak bir çağrı yaparak,
emeklilerin asgari bir yaşam
standardına kavuşması gerek-
tiğini söyledi.

Emekli maaşları ile ilgili bir
yazılı basın açıklaması yapan
HAK EMEK-DER Başkanı

Altun, “Her geçen gün artan
enflasyon, en başta emekli va-
tandaşlarımızı olumsuz etkile-
mekte, emeklilerimizin geçim
koşullarını daha da ağırlaştır-
maktadır. Bu nedenle emekli-
lerin geçim sıkıntısına çare
olacak çözümleri bir an evvel
hayata geçirmek konusunda
adımlar atılmasını bekliyoruz.
Türkiye’deki yoksulluk, açlık
sınırı, enflasyon ve alım gücü
dikkate aldığında, en düşük

emekli aylığı, asgari ücret se-
viyesine çekilmelidir. Milyon-
larca emeklinin beklentisi bu
yöndedir. Emeklilerin asgari
bir yaşam standardına kavu-
şabilmesi için, bu talebimizin
acilen karşılanması elzem hale
gelmiştir.” ifadelerini kullandı.

“Mustafa Kemal Atatürk’ün
“Bir milletin yaşlı vatandaşla-
rına ve emeklilerine karşı tu-
tumu, o milletin yaşama
kudretinin en önemli kıstasıdır.

Mazide muktedirken bütün
kuvvetiyle çalışmış olanlara
karşı minnet hissi duymayan
milletin istikbal'e güvenle bak-
maya hakkı yoktur." sözüne
atıf yapan Altun, Sosyal Devlet
anlayışı içinde emeklerin insan
onuruna yakışır bir yaşam sür-
mesi gerektiğinin altını çizdi.

“ÇARPIK GELİR 
DAĞILIMINA SON 
VERİLMELİ”
“Prime esas kazanç ile

Prim gün sayısı olmak üzere
iki önemli parametreyi dikkate
alarak emekli maaşları için ba-
samaklar oluşturulmalıdır.”
diyen Başkan Altun, “TÜİK’in
2006 yılından bu yana her yıl
yayınladığı ve en son 2022 yı-
lında yayınladığı "Gelir ve
Yaşam Koşulları Araştırma So-
nuçlarına" göre nüfusun yüzde
80’ni milli gelirin yüzde
51,99’unu, nüfusun yüzde
20’sinin ise milli gelirin yüzde
48,01’ini alıyor. Üstad Necip
Fazıl Kısakürek'in Destan şii-
rinde; “Allah’ın on pulunu bek-
leye dursun on kul; bir kişiye
tam dokuz, dokuz kişiye bir
pul. Bu taksimi kurt yapmaz
kuzulara şah olsa; Yaşasın,
kefenimin kefili karaborsa!” di-

yerek bugünkü çarpık gelir da-
ğılımını çok güzel bir şekilde
özetlemiş. Bu çarpık gelir da-
ğılımına son verip, adil gelir
dağılımını sağladığımız tak-
dirde bütün emeklilerin de, ça-
lışanların da sorunlarını
kolaylıkla çözüme kavuşturu-
ruz diye konuştu.

“SUNİ BİR ZAM 
YAĞMURU VAR”

En düşük emekli aylığının
asgari ücret seviyesine çekil-
mesiyle birlikte emeklilerin bir
nebze de olsa rahat bir nefes

alacağını kaydeden Başkan
Altun, “Birçok mal ve hiz-
mette, denetimsiz, suni bir ar-
tışla ile karşı karşıyayız.
Maalesef temel ihtiyaç malze-
melerinde bile fahiş zamlar ya-
pıldığını görüyoruz.
Hükümetimizin emekli maaş-
larını iyileştirmekle beraber,
fahiş zamlara da acil çözüm
bulmalı, fırsatçılara da en ağır

yaptırımları uygulamalıdır.” di-
yerek son dönemdeki suni
zamlara dikkat çekti.

İHA

Yaşlı ve engelli aylıkları hesaplarda
AİLE ve Sosyal Hizmetler Ba-

kanı Mahinur Özdemir Göktaş,
Ocak ayına ilişkin toplam 3,2
milyar TL tutarındaki yaşlı aylığı
ve engelli aylıklarını hesaplara
yatırdıklarını açıkladı.

Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş,
Ocak ayına ilişkin toplam 

3,2 milyar TL tutarındaki yaşlı
aylığı ve engelli aylıklarını hesap-
lara yatırdıklarını açıkladı. 

Bakan Göktaş, bu kapsamda
yaklaşık 1,8 milyar TL tutarında
yaşlı aylığını ve yaklaşık 

1,4 milyar TL tutarındaki en-
gelli aylıklarını hak sahiplerinin
hesaplarına yatırdıklarını belirtti.

ENGELLİ VE YAŞLILARA 
YÖNELİK KAPSAYICI 
SOSYAL PROGRAMLAR 
GELİŞTİRİLİYOR
Engelli ve yaşlı vatandaşlara

yönelik kapsayıcı ve düzenli sos-
yal yardım programları geliştir-
diklerini belirten Bakan Göktaş,
“Engelli ve yaşlı vatandaşların
toplumsal hayata tam ve etkin

katılımları ile bağımsız şekilde
yaşayabilmeleri için eğitimden
sağlığa, ekonomiden sosyal ha-
yata her alanda yanındayız. 

Bu doğrultuda Ocak ayına
ilişkin toplam 3,2 milyar TL tuta-
rındaki yaşlı aylığı ve engelli ay-
lıklarını hesaplara yatırdık”

ifadelerini kullandı.
YENİ DÜZENLEMELER 
SONUCUNDA AYLIKLARDA 
ARTIŞ OLACAK
Öte yandan, Ocak ayı memur

maaş katsayısındaki yeni düzen-
leme sonrasında yaşlı ve engelli
aylıklarında artış olacağını kay-

deden Bakan Göktaş, “Vatan-
daşlarımızın herhangi bir hak
kaybı yaşamaması için Ocak ayı
farklarını, 

Şubat ayı dönem ödemesiyle
birlikte hesaplara yatıracağız”
diye konuştu.

İHA
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Osmanlı tarihini ilk çalışan kadın akademisyen 
Mübahat Kütükoğlu'nun hayatı kitaplaştırıldı

Akış bazı zamanlarda durmanız, herhangi bir müdahale etme-
den olanları anlamanız içindir. Bugün o günlerden birindesi-
niz; zihninizi ve hislerinizi dinlendirmediğinizde tıpkı
dinlenmemiş bir beden gibi yorgunluk hissedebilirsiniz.

Fiziksel açıdan da bir sorunla karşılaşmamak için sorumluluk-
larınız konusunda kendinize fazla yüklenmemelisiniz. Eşini-
zin/ailenizin manevi desteğine ihtiyaç duyduğunuzda bunu
dile getirmeniz rahatlamanıza yardımcı olacaktır.

İyi ve kötü her durumu paylaşabildiğiniz insanların deste-
ğiyle aşılmaz sandığınız durumların üstesinden gelmeniz
kolaylaşacaktır. Bugün bu destek ummadığınız kişilerden
gelebilir, bazı pürüzler artık düzelebilir.

Günlük sorumluluklarınızdan arta zaman bırakmalısınız. Fi-
ziksel olarak dinlenmeye ihtiyacınız varken bunu karşıla-
malısınız. Bu yoğunluk ve koşturmaca isteğinizin altında
bir şeylerden kaçma, bir şeyleri bastırma hissi yatıp yat-
madığından emin olmalısınız.

Çocuklarınızla ya da sevdiğiniz insanlarla bir araya gel-
mek iyi hissettirebilir. Zamanın farklı bir akışı olduğunu
görmeye ihtiyacınız olabilir. Ancak bu ihtiyacı yaşama-
dan, izin vermeden fark etmeniz zor olacaktır.

Çalışıyorsanız izin alabilir ya da işlerinizi evinizden yürü-
tebilirsiniz. Bunu depresif bir içe kapanma olarak düşün-
meyin; her şeyin sizinle ilgili olmadığı gibi sizin de her
şeyle ilgili olmamanızı anlamanız içindir.

Sosyal mecralarda okuduğunuz gördüğünüz her bilgiyi
uygulamak size fayda getirmeyebilir. Bu denemelerin
netice vermemesi motivasyonunuzu kırdığında öfkeli
ve mutsuz hissedebilirsiniz. 

Hayat boyu öğrenme farklı konularda önünüze gelebi-
lir.  Dolayısıyla her şeyi üzerinize alınıp kendinizi değer-
siz, yetersiz hissetmek yerine yaşadığınız durumları
nasıl değerlendireceğinize bakmalısınız.

Zihninizin fazla dolu olması hayatınızı olumsuz etkileyebilir.
Birden fazla konuyu düşünmek, birden fazla durumla ilgili
olmak dikkat dağınıklığını tetikleyeceğinden kendinize bir
"dur" noktası belirlemelisiniz. 

Bir süredir bir araya gelemediğiniz kişilerle görüşebilir, hayır
kurumlarındaki çocuk ve/veya yaşlıları ziyaret edebilirsiniz.
Sosyal ve rafine zevkler, istekler oluşturmak kendinizi daha
iyi anlayıp yönetmenize yardımcı olabilir. 

Olmayan her işin ardından kendinize bir yenisini çıkara-
bilirsiniz. Bu durum bir süre sonra hırsa, davranış bo-
zukluğuna dönüşebilir. Zorlamak ve zorlanmak farklıdır;
kendinizi bile bile ikincisine itmeyin.

Çalışma ortamınızla ilgili rahatsızlıklarınız size yeni bir yol
düşünme fırsatı sunabilir. En azından bunun çabasını gös-
termek, bağımlı olduğunuzu fark etmenize ve bundan kur-
tulmanıza yardımcı olabilir.

UzUn yıllar Osmanlı sosyal ve ekonomik tarihi
üzerine sürdürdüğü bilimsel çalışmalarıyla tanınan
Prof. Dr. Mübahat S. Kütükoğlu'nun hayatı, Kültür ve
Turizm Bakanlığının destekleriyle, Cumhuriyet'in
100. yılına armağan olarak kitaplaştırıldı.

İstanbul Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Tarih Bö-
lümü Osmanlı Müesseseleri ve Medeniyet Tarihi Ana
Bilim Dalı'nda 1989'dan beri görev yapan Prof. Dr.
Arzu Terzi'nin kaleme aldığı "Cumhuriyet'in İlk Kadın
Osmanlı Tarihçisi Mübahat S. Kütükoğlu" başlığını
taşıyan kitap, Türk Kültürüne Hizmet Vakfı tarafından
okurlarla buluştu. Halen tarih alanında çalışmalarını
sürdüren 92 yaşındaki Kütükoğlu'na ve çalışmaya
ilişkin AA muhabirine açıklamada bulunan Terzi, ho-
cası Kütükoğlu'nun 1989'dan beri asistanı olduğunu
ve kitapta kendisiyle bir nehir söyleşi gerçekleştirdi-
ğini söyledi. Terzi, tanınmış kişilerle yapılan nehir
söyleşilerin aslında edebi söyleşiler olduğunu belir-
terek, "Nehir söyleşi, insanlar hayattayken yapılan,
onların ağzındanzhayatlarının aktarıldığı söyleşiler ol-
ması bakımından biyografilerden daha ön planda
olan çalışmalardır. Biz de hocamızla böyle bir ça-
lışma yaptık. Bu çalışmaya başlamamızın teklifi de
Türk Kültürüne Hizmet Vakfından geldi." dedi.

Kütükoğlu'nun Osmanlı tarihi üzerine çalışan ilk
kadın tarihçi olduğuna işaret eden Terzi, şöyle
devam etti: "Kitabın içeriğine bakacak olursak Mü-
bahat hocamızın doğumuyla başladık. Çok küçük
yaşlarda, ortaokul 2. sınıftayken bir ideal olarak ta-
rihçiliği kabul ediyor. Hocası Fikret hanımla tarihi
sevmeye başlıyor ve onunla bir yolculuğa çıkıyoruz.
Kendisi İzmirli, 1951'de İzmir Kız Lisesi'nden mezun
olduktan sonra da idealine doğru İstanbul Üniversi-
tesi'ne olan yolculuğuyla devam ediyoruz. Hocamı-
zın eğitim yılları da var. 1954'ten itibaren İstanbul
Üniversitesi İktisat Fakültesi'nde asistanlığa başla-
ması süreci de var." Prof. Dr. Arzu Terzi, Kütükoğ-
lu'nun 1973'te doçent olarak Osmanlı Müesseseleri
ve Medeniyet Tarihi Ana Bilim Dalı'na geldiğini, Prof.
Dr. Tayyip Gökbilgin ile çalışma süreci olduğunu ve
1977'den emeklilik yılı 1998'e kadar gerek üniversi-
tede gerekse Tarih Araştırma Merkezi'nde çalışmalar
yürüttüğünü, pek çok seminer verdiğini ve bunları da
kitaplaştırdığını aktardı.Mübahat Kütükoğlu'nun Os-
manlı Devleti'nin ekonomik, sosyal ve kültürel alan-
larına dair pek çok eser verdiğini, bunları hazırlarken
de tamamen arşivlerden istifade ettiğine işaret eden
Terzi, "Kitabımızda bundan sonra yetişecek akade-
misyenler için de arşiv çalışmaları nedir? Bir tarihçi
nasıl arşivlerden faydalanır? Hem yurt içi hem yurt
dışı arşivleri olmak üzere hocayla bu konularda,
onun tarihçiliğe bakışını da konuştuk. Ve bir kadın
olarak ilim alanında çok başarılı ama arka planda
aynı zamanda bir anne, bir eş olması bakımından ai-
lesi üzerine de bir bölüm de ayırdık kitapta." diye
konuştu.Terzi, ayrıca Kütükoğlu üzerinden emeklili-
ğin bir son olmadığını okurlara gösterdiklerini dile
getirerek, "Hocamız 1998'de emekli olduktan sonra
bir yandan tarih çalışmalarını devam ettirdiği gibi, bir
yandan resim yapmaya başlıyor. Çok güzel sergiler
açmıştır. Eserlerinin bir kısmını da Türk Kültürüne
Hizmet Vakfına bağışlamıştır. Bir yandan da ebru sa-
natıyla uğraşmıştır. Kitapta eserlerinden örnekler, ne-
lerden esinlendiği de var. Aslında bütün bunlar
üzerinden insan hayatında emekliliğin bir bitiş değil,
yeni bir başlangıç olduğunu vurgulamaya çalıştık."
değerlendirmesini yaptı. AA

AK PArti Grup Baş-
kanvekili Bahadır Yenişe-
hirlioğlu, Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Hafsa
Sultan Hastanesi'nde dü-
zenlenen Merkezi Sterili-
zasyon Ünitesi ve Yeni
Patoloji Laboratuvarı açılış
törenine katıldı ardından
"Beyaz Usta ile Genç Çı-
raklar" söyleşisinde genç-
lerle buluştu.   

AK Parti Grup Baş-
kanvekili ve Manisa Millet-
vekili Bahadır
Yenişehirlioğlu, Manisa'da
bir dizi program gerçek-
leştirdi. Yenişehirlioğlu, ilk
olarak Manisa Celal Bayar
Üniversitesi (MCBÜ) Hafsa
Sultan Hastanesi'nde dü-
zenlenen Merkezi Sterili-
zasyon Ünitesi ve Yeni
Patoloji Laboratuvarı açılış
törenine katıldı. Açılış töre-
nine, Manisa Valisi Enver
Ünlü, Manisa CBÜ Rek-
törü Prof. Dr. Rana Kibar,
Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcısı
Ergün Aksoy, Yunusemre
Kaymakamı Atilla Kantay,

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Mehmet Çerçi, İl
Sağlık Müdürü Uzm. Dr.
Erol Karaca, Hafsa Sultan
Hastanesi Başhekimi Prof.
Dr. İsmet Topçu, hastane
yöneticileri, öğretim üye-
leri ve çalışanları katıldı. 

Yenişehirlioğlu, açılış
töreninde yaptığı konuş-
mada hastanenin; Mani-
sa'nın ve bölgenin sağlık
alanındaki ihtiyaçlarına
cevap veren önemli bir
merkez olduğunu belirtti
ve yeni açılan iki birimle
birlikte hizmet kalitesinin
daha da artacağına inan-
dığını söyledi. 

Yenişehirlioğlu, daha
sonra Yunusemre Beledi-
yesi'ni ziyaret etti. Bele-
diye Başkanı Mehmet
Çerçi ile görüşen Yenişe-
hirlioğlu, Yunusemre Millet
Çarşısı Konferans Sa-
lonu’nda düzenlenecek
olan "Beyaz Usta ile Genç
Çıraklar" söyleşisine her-
kesi davet etti ve söyle-
şiye katılan ilk otuz kişiye
imzalı eserlerini hediye

edeceğini söyledi. Yenişe-
hirlioğlu, akşam saatle-
rinde ise "Beyaz Usta ile
Genç Çıraklar" söyleşi-
sinde gençlerle buluştu.
Yoğun katılımın olduğu et-
kinlikte Yenişehirlioğlu, de-
neyimlerini paylaştı ve
öğrencilere tavsiyelerde
bulundu. Yenişehirlioğlu,
gençlere; dünya medeni-
yetine yön vermiş, dün-
yaya merhamet ve şefkat
yayan bir coğrafyada doğ-
dukları için çok şanslı ol-
duklarını söyledi. Bu
nedenle kendilerini önem-
semeleri ve yetiştirmeleri
gerektiğini vurguladı. 

Söyleşi sonunda
Gençlik ve Spor İl Müdürü
Yunus Öztürk, Yenişehirli-
oğlu'na Türk bayrağı işle-
meli tablo ve çiçek
takdiminde bulundu. Yeni-
şehirlioğlu, son olarak AK
Parti İl Binasında Yönetim
Kurulu üyeleri ile bir araya
gelerek teşkilat çalışmala-
rına ilişkin istişarelerde bu-
lundu.  iHA

AK Parti'li Milletvekili Bahadır Yenişehirlioğlu Manisa'da bir dizi program gerçekleştirdi   

Beyaz usta genç çıraklarla
bir araya geldi
Beyaz usta genç çıraklarla
bir araya geldi

Yüreğir Bilim ve
Sanat Merkezi tarafından

ülke genelinde düzenlenen
Aşık Veysel Şiir Yarışma-

sına katılan Akhisar BİL-
SEM'den Batın Tuğra
Çelik, 323 şiir arasından
birinci seçildi.   

Cumhurbaşkanlığı ta-
rafından 2023 yılının Aşık
Veysel yılı ilan edilmesiyle
öğrenciler arasında Aşık
Veysel hakkında bir farkın-
dalık oluşturulması ama-
cıyla Yüreğir Bilim ve

Sanat Merkezi tarafından
düzenlenen Aşık Veysel
Şiir Yarışması sonuçlandı.
Ulusal düzeyde gerçekleş-
tirilen şiir yarışmasında
“Doğa ve İnsan” temalı şi-
irleriyle ilkokul, ortaokul ve
lise öğrencileri kendi kate-
gorilerinde yarıştı. Türkiye
genelinde 323 şiirin katıl-
dığı yarışmanın 1'incisi ilk-

okul kategorisinde "Ozan
Kuşu" adlı şiiriyle Akhisar
BİLSEM öğrencisi olan
Batın Tuğra Çelik oldu. Şiir
yazmayı çok sevdiğini dile
getiren Batın Tuğra Çelik,
şiir konusunda kendisini
destekleyen ve yarışmaya
katılımını sağlayan Türkçe
Öğretmeni Burak Akgün'e
teşekkür etti.  iHA

Şiir Yarışmasının birincisi
Akhisar BiLSEM'den   
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

Türk Sağlık-Sen
Manisa Şube Baş-
kanı Aydın Aka-
gündüz
Şehzadeler ilçesi
6 Nolu Aile Sağ-
lığı Merkezi'nde
aile hekimi
Ahmet Aygün'e
yapılan saldırıyı
kınadı. Başkan
Aydın Akagündüz "
Sağlık çalışanlarına sözlü
veya fiili saldırıda bulunan kişi
veya kişiler en ağır cezayı al-
malıdır" dedi. 

Türk Sağlık-Sen Manisa
Şube Başkanı Aydın Akagün-

düz Şehzadeler ilçesi 6
Nolu Aile Sağlığı Mer-

kezi'nde sağlık çalı-
şanına yapılan
saldırıyı kınadı.
Aydın Akagündüz
"Son zamanlarda
Sağlık çalışanla-
rına yapılan fiili ve

sözlü saldırı Ülke
gündemine oturmak-

tadır.  Bununla ilgili yet-
kilileri göreve davet

ediyoruz. Sağlık çalışanlarının
sahipsiz olmadığını  gösterme-
lerini istiyoruz. Türk Sağlık-Sen

Şiddetin her türlüsüne karşı ol-
duğumuzu her platformda  dile
getiriyor ve getirmeye de
devam edeceğiz. Her zaman
canla başla Türk halkına hizmet
etmek için çalışan sağlık çalı-
şanları  bu tür saldırıları hak et-
memektedir. Daha önce diğer
platformlarda dile getirdiğimiz
gibi bu konuda sıfır tolerans is-
tiyoruz. Sağlık çalışanlarına şid-
det yapan kişilerin en ağır
cezayı almasını ve çaydırıcı
tedbirler alınmasını talep ediyo-
ruz.  Buradan bir kez daha yet-
kililere sesleniyoruz. Sabrımız
kalmadı. Bununla ilgili kalıcı ön-
lemler alınması yönünde talebi-

mizin dikkate alınmasını istiyo-
ruz. Sağlık müdürlüğü tarafın-
dan "sağlık çalışanlarına şiddet

nasıl önlenir" gibi bir panel ya-
pılarak gerekli önlemlerin alın-
ması ve bu konudaki duygu ve

düşüncelerimizi panelde dile
getirmek    istiyoruz" şeklinde
konuştu.

Türk Sağlık-Sen sağlık çalışanlarına
yapılan saldırıları kınadı
Türk Sağlık-Sen sağlık çalışanlarına
yapılan saldırıları kınadı

SOSYAL Belediyecilik an-
layışı ile hizmetlerini aralıksız
sürdüren Akhisar Belediyesi,

ihtiyaç sahibi vatandaşlar için
2021 yılında şehre kazandır-
dığı Aşevi ile ihtiyaç sahibi va-
tandaşlara yardım eli
uzatmaya devam ediyor. Her

gün 600 vatandaşın evine
sıcak yemek götüren Akhisar
Belediyesi’nin bu hizmeti va-
tandaşlardan da büyük takdir
topluyor.

Akhisar Belediyesi Akhisar
halkının hizmetinde olmaya
devam ediyor. Akhisar Bele-
diye Başkanı Besim Dutlu-
lu’nun talimatıyla 2021 yılında
hayata geçirilen Aşevi hizmeti,
birçok ihtiyaç sahibi vatanda-
şın yüzünü güldürüyor. Akhi-
sar Belediyesi Aşevi’nde
kaynayan sıcak yemekler,
evinde aş kaynatamayan yaşlı,

hasta, engelli, dar gelirli, kim-
sesi olmayan ihtiyaç sahibi
vatandaşların sofralarına ulaşı-
yor.  

Akhisar Belediyesi Aş-
evi’nde hijyenik bir ortamda
hazırlanan sıcak yemekler, her
gün 600 kişinin evlerine götü-
rülerek teslim edilirken hizmet
vatandaşlardan da takdir top-
luyor. ‘Hayat paylaşmaktır’ di-
yerek sözlerine başlayan
Akhisar Belediye Başkanı
Besim Dutlulu, “Şehrimize ka-
zandırdığımız Akhisar Beledi-
yesi Aşevimizde kaynayan

sıcak yemekler, evinde aş kay-
natamayan ihtiyaç
sahibi vatandaş-
larımızın sof-
ralarına
ulaşmaya
devam
ediyor.
Sosyal
belediye-
cilik anlayı-
şıyla hayata
geçirdiğimiz bu
hizmetimizi ol-
dukça önemsiyoruz. Akhi-
sar Belediyesi, halka dokunan,

ihtiyaçlarını gideren bu tarz
hizmetleri ile daha önce

hiç olmadığı kadar
halkının yanında.

Eğer sizlerin de
çevresinde
hasta, yaşlı
ya da tek ba-
şına olduğu
için yemek

yapamayan,
ihtiyaç sahibi

komşularınız
varsa, lütfen bize bil-

dirin. Hiç kimse yoksa Akhisar
Belediyesi var" dedi. 

Aşevi ihtiyaç sahibi vatandaşların 
yanında olmaya devam ediyor

Aşevi ihtiyaç sahibi vatandaşların 
yanında olmaya devam ediyor
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Kışın artan göz enfeksiyonlarına dikkat
VİRAL konjonktivitin gö-

rülme sıklığının kış aylarında
arttığına dikkat çeken Göz
Hastalıkları uzmanı Prof. Dr.
Selçuk Sızmaz, hastalığın bula-
şıcılığının çok yüksek oldu-
ğunu, bu nedenle hasta
kişilerle temastan kaçınmak ve
ellerin sık yıkanması gerektiği
uyarısında bulundu.

Göz Hastalıkları uzmanı
Prof. Dr. Selçuk Sızmaz, halk
arasında “kırmızı göz” hastalığı,
tıp literatüründe ise “konjonkti-
vit” adı verilen, göz akını örten
şeffaf dokunun ve göz kapakla-
rının içinin iltihaplanmasıyla ilgili
bilgiler verdi.

“KONJONKTİVİT 
TABLOLARININ ÇOK 
BÜYÜK KISMININ VİRAL 
KÖKENLİ”
Prof. Dr. Sızmaz, “Konjonk-

tivit tablosu alerjik veya enfek-
siyon kaynaklı olabilirken,
enfeksiyonların yüzde 75’i vi-
rüsler ile meydana gelir. Viral
konjonktivit yaz aylarında da
görülebilmekle beraber, özel-
likle kış aylarında görülme sık-

lıkları çok artmaktadır. Şu
halde, kış aylarında karşılaşılan
konjonktivit tablolarının çok
büyük kısmının viral kökenli ol-
duğunu kabul edebiliriz” dedi.

“YÜZME HAVUZLARINA 
DİKKAT”
Viral konjonktivite yol açan

en büyük etkenlerden birinin
“adenovirus” olduğunu ifade
eden Prof. Dr. Sızmaz, “Adeno-
viral konjonktivit olgularına üst
solunum yolu enfeksiyonu bul-
guları, hatta özellikle çocuk-
larda ishal de eşlik edebilir.
Genellikle havada asılı virüs
parçacıkları ile temas yoluyla
bulaşsa da yüzme havuzları da
bu hastalığa yol açabilir. Farklı
virüs türleri ve elbette son yılla-
rın güncel sorunu SARS-COV-2
virüsüne bağlı olarak da mey-
dana gelebilir” diye konuştu.

“BİR GÖZDE BAŞLIYOR, 
BİRKAÇ GÜN İÇİNDE 
DİĞER GÖZE DE 
GEÇİYOR”
Rahatsızlığın genellikle bir

gözde başlayıp birkaç gün
içinde diğer gözde de bulgula-

rın ortaya çıktığını kaydeden
Prof. Dr. Sızmaz kızarıklığa ek
olarak yüzeysel kanamalar, su-
lanma, çapaklanma, ağrı, ya-
bancı cisim hissi ve ışığa
duyarlılık görüldüğünü anlattı.
Hastalığın çok yüksek bulaşıcı-
lığı olduğuna dikkat çeken Prof.
Dr. Sızmaz, daha sonra şunları
söyledi:

“Bulaşıcılık 10- 14 gün
kadar devam eder. Hava yo-
luyla da bulaş olabilmesi, özel-
likle ailenin bir ferdinin
dışarıdan hastalığı almasından
sonra evdeki tüm bireylerin en-
fekte olmasına yol açabilir. Bu
nedenle, ellerin sık yıkanması
gibi kişisel önlemlerin yanında
yakın temastan kaçınmak,
havlu ve çarşaf gibi ortak kulla-
nılan eşyaları ayırmak gibi ön-
lemler de mutlaka alınmalıdır.
Hasta birey elini gözüne sık gö-
türmekten de kaçınmalıdır bu
durum diğer göze ve diğer fert-
lere bulaş açısından önemli yer
tutar.”

“BELİRTİ VE BULGULAR 
GENELLİKLE 1 HAFTADA 

DÜZELİR”
Klinik bulguların tanı koy-

mak için çoğunlukla yeterli ol-
duğundan bahseden Prof. Dr.
Sızmaz hastalığın kendi kendini
sınırladığını ve tedavisiz bile
düzelebildiğini dile getirdi. Be-
lirti ve bulguların genellikle 1
haftada düzeldiğini vurgulayan
Prof. Dr. Sızmaz, “3 haftaya
kadar uzayan veya erken tek-
rarlayan olgulara da rastlanıyor.
Tedavide antibiyotiklerin yeri ol-
madığı gibi adenoviral konjonk-
tivitte antiviral göz damla veya
pomadlarının da yeri yoktur.
Soğuk pansuman ve sık uygu-
lanan, koruyucu madde içer-
meyen göz damlaları hastaların
konforunu artıracaktır. Bununla
beraber, özellikle çocuklarda
sekonder bakteriyel enfeksi-
yonların tabloya eklenmesini
önlemek için antibiyotik damla-
lar reçete edilebilir. Yalancı
membranların yani zarsı olu-
şumların temizlenmesi göz ka-
pağında şekil bozukluğu
kalmaması için önemlidir. Kor-
nea tutulumu varsa uzun so-

luklu takibe ihtiyaç olduğu
hasta ile paylaşılmalıdır bu du-
rumda kortikoseroid içeren göz
damlalarının kullanılması gere-
kebilir” dedi.

“HASTALIK SIRASINDA 
KONTAKT LENS 
KULLANMAYIN”
İstirahatin hem hastanın iyi-

leşmesini hızlandıracağının
hem de bulaşmasına engel ola-
cağının altını çizen Prof. Dr. Sız-
maz hastalık farklı virüs
türleriyle meydana gelebildiği
için hastalığı geçiren kişinin

tekrar hastalığa yakalanabile-
ceğini ifade etti. Öte yandan
Prof. Dr. Sızmaz, hastalık süre-
since kontakt lens kullanımına
ara verilmesi gerektiğini vurgu-
ladı. Prof. Dr. Sızmaz, muayene
sırasında kullanılan cihaz ve
aletlerin uygun şekilde dezen-
fekte edilmesi ve doktorun da
muayeneden sonra ellerini yı-
kamasının çapraz bulaşmanın
ve hastalığın yayılmasının
önüne geçmede etkili olacağını
anlattı. 

İHA

Sarı kantaron kanser hastalarına yaramıyor

ÖNEMİ hızla artan tıbbi ve
aromatik bitkiler arasında yer
alan sarı kantaronun, kemote-
rapi tedavisi gören kanser has-
taları kullandıklarında tedavi
başarılarını yüzde 40 oranında
azalttığı ortaya çıktı.

Sarı kantaron bitkisi ülke-

mizde birçok noktada yetişiyor
ve vatandaşlar tarafından kulla-
nılıyor ancak, Adana Şehir Eği-
tim ve Araştırma Hastanesi
Beslenme ve Diyetetik Bölümü
Sorumlusu Uzman Diyetisyen
Dilek Doğan, Onkoloji bölü-
müyle birlikte ortak bir çalışma

gerçekleştirdi. Sarı kantaron
kullanan ve kemoterapi tedavisi
gören kanser hastaları üzerinde
yapılan çalışmada kantaron
kullanan hastaların tedavi ba-
şarılarının yüzde 40 azaldığı or-
taya çıktı.

“TEDAVİNİN FAYDASI 
YÜZDE 40 AZALIYOR”
İhlas Haber Ajansı’na konu-

şan Adana Şehir Eğitim ve
Araştırma Hastanesi Beslenme
ve Diyetetik Bölümü Sorumlusu
Uzman Diyetisyen Dilek Doğan,
kanser hastalarının bitkisel te-
davileri de uyguladıklarını
ancak dikkatli olmaları gerek-
tiklerini söyledi. Doğan, “Kan-
ser hastaları bitkileri her ne
kadar doğal, zararsız ve sağlığa

faydalı olarak tüketseler de bit-
kiler biyolojik olarak aktif bile-
şenler içermektedirler. Sarı
kantaronu kanser ilacı kullanan
ve kemoterapi gören hastalar
kullandığında tedavinin fayda-
larını yüzde 40 oranında azalttı-
ğına dair veriler bildirilmiştir”
ifadelerini kullandı.

“KANSER 
HASTALARINDA BİRÇOK 
YAN ETKİ YAPIYOR”
Sağlık Bakanlığı Türkiye İlaç

Tıbbi Cihaz Kurumu Tıbbi Bitki
Monogrofları’nda da sarı kanta-
ronun kanser hastalarının kul-
lanmaması gerektiğini aktaran
diyetisyen Dilek Doğan, “Yapı-
lan klinik çalışmada sarı kanta-
ron kullanan kanser

hastalarında alerjik deri reaksi-
yon, kabızlık, ağız kuruluğu,
baş dönmesi, halsizlik ve uyku
bozukluğu gibi yan etkiler ge-
liştiği tespit edilmiştir.
Bunun yanı sıra ke-
moterapi alanları ile
etkileşimde olduğu
ve tedavinin fayda-
sını yüzde 40
oranda azalttığı
bildirilmiştir” diye
konuştu.

“SAĞLIKLI 
BİREYLER 
KULLANABİLİR”
Sağlıklı kişilerin sarı kanta-

ronu kullanabileceğini aktaran
Adana Şehir Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Beslenme ve

Diyetetik Bölümü Sorumlusu
Uzman Diyetisyen Dilek Doğan,
“Türkiye'de hemen hemen tüm

coğrafi bölgelerde doğal
olarak yetişen sarı

kantaron, yöresel
olarak, yara otu,
kan otu, koyun
kıran, kuzu
kıran olarak
adlandırılmak-
tadır. Son 30

yıldır sarı kan-
taron ile ilgili ya-

pılan çalışmalarda
sağlıklı bireylerde

yine yara iyileştirici olarak,
anti depresan ve anti bakteriyel
olarak kullanımında fayda sağ-
landığı görülmüştür” dedi. İHA

Rahim ağzı kanserini önlemek mümkün
RAHİM ağzı kanserinin ge-

nellikle HPV (Human Papillo-
mavirus) adlı virüsün neden
olduğu enfeksiyonlarla ilişkili ol-
duğunu belirten Kadın Hasta-
lıkları ve Doğum Uzmanı Opr.
Dr. Erhan Yavuz, “Ancak, belirli
önlemler alarak bu kanserin ris-
kini azaltmak mümkündür”
dedi.

Rahim ağzı kanserinin,
kadın üreme sistemindeki
rahim ağzındaki hücrelerin
anormal büyümesi ve bölün-
mesi sonucu ortaya çıkan bir
kanser türü olduğunu söyleyen
Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Opr. Dr. Erhan Yavuz,
bilgilendirmede bulundu.

“ALACAĞINIZ 
ÖNLEMLERLE RİSK 
FAKTÖRÜNÜ ORTADAN 
KALDIRABİLİRSİNİZ”
Opr. Dr. Erhan Yavuz, rahim

ağzı kanseri riskini azaltmak
için dikkat edilmesi gerekenler
hakkında şunları söyledi:

“Rahim ağzı kanseri nere-
deyse tamamen önlenebilir bir

kanserdir. HPV aşısı, rahim ağzı
kanserine neden olan HPV tür-
lerine karşı koruma sağlar.
Genç kızlar ve genç erkekler
için önerilen bu aşı, cinsel yolla
bulaşan enfeksiyonları önleye-
rek rahim ağzı kanseri riskini
azaltabilir. Smear testi veya
pap smear testi olarak bilinen
düzenli tarama testleri, rahim
ağzı kanserini erken aşamada
tespit etmek için önemlidir. Bu
testler, anormal hücre değişik-
liklerini tespit ederek tedaviye
başlama şansını artırabilir.”

“CİNSEL SAĞLIK 
EĞİTİMİ ÖNEMLİ”
Cinsel sağlık eğitiminin de

gençlerin cinsel sağlık konula-
rında bilinçlenmelerine yardımcı
olabileceğine değinen Opr. Dr.
Yavuz, “Sağlıklı cinsel ilişkiler
ve korunma yöntemleri hak-
kında bilgi sahibi olmak, rahim
ağzı kanseri riskini azaltabilir.
Sigara içmek ise rahim ağzı
kanseri riskini artırabilir. Bu ne-
denle, sigara kullanımını bırak-
mak veya sınırlamak önemlidir.

Alkol tüketimini de minimumda
tutmak, genel sağlığın korun-
masına yardımcı olabilir. Sağ-
lıklı bir beslenme alışkanlığı
edinmek vücudu güçlendirebilir
ve bağışıklık sistemini destekle-
yerek kanser riskini azaltabilir.
Düzenli sağlık kontrolü ve mua-
yeneler, rahim ağzı kanseri gibi
sağlık sorunlarını erken aşa-
mada tespit etmek için önemli-
dir. Doktorunuzun önerdiği
periyodik sağlık kontrollerine
düzenli olarak katılmak sağlığı-
nızı korumanıza yardımcı olabi-
lir” ifadelerini kullandı.

TEDAVİ YÖNTEMLERİ
Rahim ağzı kanseri tedavisi-

nin, hastanın genel sağlık du-
rumu, kanserin evresi ve diğer
faktörlere bağlı olarak belirlen-
diğini söyleyen Opr. Dr. Erhan
Yavuz, “Kanserli hücreleri ve
dokuları çıkarmak amacıyla
gerçekleştirilen cerrahi müda-
haleler, rahim ağzı kanserinin
tedavisinde sıkça kullanılır. Cer-
rahi seçenekler arasında koni-
zasyon (kesit çıkarma),

histerektomi (rahmin tamamen
veya kısmen çıkarılması) ve lenf
bezlerinin çıkarılması yer alabi-
lir. Bunun yanı sıra radyoterapi
tedavisi uygulanmaktadır. Yük-
sek enerjili ışınlar kullanılarak
kanser hücrelerinin öldürülmesi
veya büyümesinin kontrol altına
alınması amaç-
lanır.
Rahim
ağzı

kan-
serinde
radyote-
rapi, yerel kont-
rol ve lenf bezlerindeki kanser
hücrelerinin tedavisi için uygu-
lanabilir. Kemoterapi tedavisi,
kanser hücrelerini öldürmek
veya büyümelerini kontrol altına
almak amacıyla ilaçların kulla-
nılmasıdır. Kemoterapi, rahim
ağzı kanserinin diğer tedavi
yöntemleriyle birlikte veya onla-

rın yerine kullanılabilir. Bazı du-
rumlarda ise, kanser hücrele-
rinde belirli genetik veya
biyolojik özelliklere karşı etkili
olan hedefe yönelik ilaçlar kul-
lanılabilir. Bu tür tedaviler, özel-
likle ileri evre veya tekrarlayan
rahim ağzı kanserlerinde düşü-

nülebilir. İmmünoterapi,
vücudun bağışıklık

sistemini güç-
lendirerek
kanserle sa-
vaşmasına
yardımcı ol-
mayı amaç-

lar. Rahim
ağzı kanseri te-

davisinde de bazı
durumlarda immünote-

rapi kullanılabilir. Tedavi planı,
hastanın genel sağlık durumu,
kanserin evresi, türü ve diğer
bireysel faktörlere bağlı olarak
kişiselleştirilir. Tedavi sırasında
yaşanabilecek yan etkiler ve
sonuçlar, tedaviyi yönlendiren
sağlık ekibi tarafından hasta ile
paylaşılır. Tedavi sürecinde

hasta, doktoruyla sürekli ileti-
şim halinde olmalı, endişelerini
ve sorularını paylaşmalıdır" diye
konuştu.

"KONTROLLERİNİZİ 
İHMAL ETMEYİN"
Tüm kadınların herhangi bir

şikayeti olmasa bile yılda bir
kez jinekolojik muayeneden
geçmeleri ve mutlaka smear
testi yaptırmaları gerektiğini
söyleyen Opr. Dr. Yavuz, “Dü-
zenli sağlık kontrol ve muaye-
neleri, potansiyel sorunları
erken aşamada tespit etmek
için önemlidir. Sağlık uzmanını-
zın önerdiği periyodik kontrol-
leri aksatmamak, sağlığınızı
korumak açısından hayati rol
oynar. 

Bu önlemleri uygulayarak,
rahim ağzı kanseri riskinizi azal-
tabilir ve genel sağlığınıza kat-
kıda bulunabilirsiniz. Ancak,
herhangi bir sağlık sorunu veya
endişeniz varsa, alanında
uzman hekim ile görüşmek
önemlidir” şeklinde konuştu.
İHA

El ve ayak uyuşması diyabet belirtisi olabilir
DİYABETİN belirtilerine dik- kat çeken Endokrinoloji ve Me- tabolizma Hastalıkları Uzmanı

Dr. Esra Tutal, “Susuzluk, çok
su içme ve sık idrara çıkma,
kilo kaybı, tekrarlayan enfeksi-
yonlar, el ve ayaklarda uyuşma
ve daha ciddi vakalarda ise
koma diyabetin başlıca belirti-
leridir” dedi.

Günümüzde hareketsizlik,
yüksek kalorili besinlerin tüke-
timi, şekerli ve früktoz içeren
sıvı gıdaların fazla alınması ne-
deniyle obezite ve buna paralel
olarak da diyabetin görülme
oranı hızla arttı. Endokrinoloji
ve Metabolizma Hastalıkları
Uzmanı Dr. Esra Tutal, diyabe-
tin tüm dünyada olduğu gibi

Türkiye’de de milyonlarca kişiyi
etkilediğini söyleyerek dikkat
edilmesi gerekenler hakkında
bilgilendirmede bulundu.

“SUSUZLUK, KİLO KAYBI 
VE SIK İDRARA ÇIKMAYA 
DİKKAT”
Susuzluk, çok su içme ve

sık idrara çıkma, kilo kaybı, tek-
rarlayan enfeksiyonlar, el ve
ayaklarda uyuşma ve daha
ciddi vakalarda komanın diya-
betin başlıca belirtileri oldu-
ğuna dikkat çeken Uzm. Dr.
Esra Tutal, “Şeker hastalığı,
ömür boyu süren kronik bir
hastalıktır. Tedavi ile kan şekeri
normal sınırlarına çekilebilir.

Kan şekerinin normal sınırlarda
olması kişiyi, şekerin olumsuz
sonuçlarından korur. Şeker dü-
şürücü ilaçlar zamanında ve
düzenli olarak kullanılmalıdır”
uyarısında bulundu.

“KRONER ARTER VE 
İNME RİSKİNİ 2-4 KAT 
ARTIRIYOR”
Diyabetin koroner arter has-

talığını ve inme riskini 2-4 kat
arttırdığını da belirten Uzm. Dr.
Tutal, “Diyabet zamanla kalp,
damarlar, göz, böbrek ve sinir-
lerde yapısal değişikliklere yol
açabilir. Kronik böbrek yetersiz-
liğinin de en önemli sebeplerin-
dendir” dedi.

“İŞ YERİNDE SAATLERCE 
HAREKETSİZ KALMAYIN”
Uzm. Dr. Esra Tutal, fazla ki-

loların şeker hastalığına dave-
tiye çıkardığını ifade ederek
şunları önerdi:

"İş yerinde uzun saatler bo-
yunca hareketsiz kalmayın.
Özellikle ofis ortamında saat-
lerce oturarak çalışmak diyabet
riskini artırır. Fiziksel olarak aktif
olmaya dikkat edin, düzenli
olarak haftanın en az 5 günü,
en az 30 dakika yürüyüş yap-
maya özen gösterin. Az yağlı,
düşük kalorili, lifli gıdalar tercih
edin. Meyve sebze ve tam ta-
hıllı besinleri sık tüketin.” İHA
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Manisa Futbol Kulübü, tecrübeli
golcü John Mary’i kadrosuna kattı.
İmza töreninde konuşan John
Mary, “Gollerimle takımıma
en yüksek katkıyı vermek
istiyorum. Çok çalışıp
sezon sonunda hedefi-
miz olan Süper Lig’e ula-
şacağımıza inanıyorum”
dedi.

Manisa Futbol Kulübü,
son olarak Çaykur Rizespor
forması giyen golcü oyuncu John
Mary ile sezon sonuna kadar an-
laşma sağladı. İmza törenine Başkan
Mevlüt Aktan katıldı. İmza töreninde
konuşan yeni transfer John Mary,

“Manisa Futbol
Kulübü’nün

hedefle-
rini biliyorum. Buraya
başarılı olmak için gel-
dim. Gollerimle takı-
mıma en yüksek
katkıyı vermek istiyo-
rum. Çok çalışıp sezon

sonunda hedefimiz olan Süper Lig’e
ulaşacağımıza inanıyorum” ifadelerini
kullandı.
BAŞKAN AKTAN, “JOHN MARY, LİGİ BİLEN

TECRÜBELİ BİR GOLCÜ”
John Mary’nin geçtiğimiz sezon

Trendyol 1. Lig’de sergilediği perfor-
mansa dikkat çeken Başkan Mevlüt

Aktan, “John Mary, geçtiğimiz
sezon Süper Lig’e yükselen
Çaykur Rizespor takımının en
önemli oyuncularından biriydi.
Aynı katkıyı Manisa Futbol Ku-
lübümüze de vereceğine inanı-
yoruz. Takımımıza önemli bir

güç katacak. John Mary’i
kadromuza kattığımız

için mutluyuz” diye
konuştu.

YENİ TRANSFER JOHN MARY
KİMDİR?

Manisa Futbol Ku-
lübü’nün yeni transferi
John Mary, 9 Mart 1993
yılında dünyaya geldi.
Futbol hayatına Kame-

run’da başlayan Mary, sıra-
sıyla FK Vojvodina, Rudar,

Meizhou Hakka, Shenzhen, Fu-
kuoka ve Al Shabab takımlarında
forma giydi. 2022-2023 sezonunda
Çaykur Rizespor’a transfer olarak
ülkemize gelen 30 yaşındaki

oyuncu, Karadeniz ekibiyle Trendyol
1. Lig şampiyonluğu yaşadı ve
Trendyol Süper Lig’e yükseldi.
2023-2024 sezonuna da Çaykur Ri-
zespor formasıyla başlayan Kame-
runlu golcü, kariyerinde 184 resmi
maça çıktı ve 100 gol kaydetti. 

MANISA FK’YA TECRUBELI GOLCUMANISA FK’YA TECRUBELI GOLCU

Manisa Büyükşehir Belediyespor
Kulübü Basketbol Takımı, FIBA Europe
Cup’ta Zaragoza Basket’i evinde ağırla-
yacağı maçın hazırlıklarını tamamladı.

Manisa BBSK Başkanı Bora Çaylan,
“Haydi Manisa maça, takımını yalnız bı-
rakma!” dedi.

FIBA Europe Cup’ta ikinci turda mü-
cadelesine devam eden Potanın Tarzan-
ları, İspanya’nın Zaragoza Basket
takımını Manisa’da ağırlayacak. 10 Ocak
Çarşamba günü (Yarın) saat 19.00’da oy-
nanacak olan mücadele deneyimli Ba-
şantrenör Hakan Demir’in de Manisa
BBSK’nın başında ilk Avrupa Kupası
maçı olacak. 

MURADİYE SPOR SALONU’NDA 
BOŞ KOLTUK KALMASIN!

Manisa BBSK Başkanı Bora Çaylan,
“Ülkemizi, şehrimizi Avrupa Kupasında
başarıyla temsil ettiğimiz için büyük
gurur duyuyoruz. Bu turu da geçerek
turnuvada daha da ilerlemek istiyoruz.
Bu güce ve kaliteye de sahibiz. 10 Ocak
Çarşamba akşamı Muradiye Spor Salo-
nu’nda boş koltuk kalmasın diyor ve
tüm Manisalıları maça davet ediyoruz.
Haydi Manisa maça, takımını yalnız bı-
rakma!” dedi.

Haydi Manisa! Takımını yalnız bırakma!

YunuseMre Belediyespor Küçük Kız Voleybol Ta-
kımı, il birinciliği finalinde karşılaştığı Salihli Değerli Zaman-
lar Spor Kulübü'nü 3-2 yenerek şampiyon oldu.

Küçük Kızlar Voleybol İl Birinciliği Müsabakaları Atatürk
Spor Salonu'nda oynanan final maçıyla sona erdi. Nefes-
leri kesen finalde Yunusemre Belediyespor, Salihli Değerli
Zamanlar Spor Kulübü'nü 3-2 mağlup ederek şampiyon
oldu. Maçta ilk seti 25-20 kaybeden Yunusemre, ikinci seti
26-24 alarak durumu 1-1'e getirdi. Üçüncü seti 25-18 kay-
beden Mavi Beyazlılar, dördüncü seti 25-21 alarak skoru
2-2 yaptı ve maçı karar setine götürdü. Yunusemre Beledi-
yespor uzayan karar setini 17-15 alarak maçta son sözü
söyledi: 3-2. Takıma
kupa ve madalyalarını
Yunusemre Belediyes-
por Kulüp Başkanı Arif
Alkan takdim etti. Taraf-
tarlarının büyük deste-
ğiyle zafere ulaşan
Yunusemre Belediyes-
por, il birincisi olarak
Manisa'yı Türkiye Şam-
piyonası'nda temsil et-
meye hak kazandı.
spor servisi

Filede Manisa Şampiyonu
Yunusemre oldu
Filede Manisa Şampiyonu
Yunusemre oldu

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig 18. hafta mücade-
lesinde konuk edeceği Kocaelispor maçının hazırlıklarını sür-
dürdü. Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig 18. hafta

karşılaşmasında Kocaelispor’u konuk edecek. Manisa
ekibi, 14 Ocak Pazar günü saat 13.30’da oynanacak mü-
cadelenin hazırlıklarına dün gerçekleştirdiği antrenmanla
devam etti.

Fikri Bayrıl Tesisleri’nde Teknik Direktör Mustafa
Dalcı yönetiminde gerçekleşen antrenman ısınma hare-
ketleriyle başladı. Dar alan top kapma çalışmasıyla
devam eden antrenman çift kale oyunla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı antrenmanla
Kocaelispor maçı hazırlıklarını sürdürecek. 

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Siyah Beyazlılar Kocaelispor’a hazırlanıyorSiyah Beyazlılar Kocaelispor’a hazırlanıyor
Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR
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